МІНІСТЕРСТВО ОСВІТИ І НАУКИ УКРАЇНИ
Державний професійно -технічний навчальний заклад
«Роменське вище професійне училище»

	
ЗАТВЕРДЖЕНО	

РІШЕННЯМ  УПОВНОВАЖЕНОЇ ОСОБИ	

ПРОТОКОЛ № 13	

ВІД  «   » січня 2023 року 	

Фахівець з публічних закупівель 	

Ковтун О.В.	

                                                                                м.п.  

                        
ТЕНДЕРНА  ДОКУМЕНТАЦІЯ 	

для підготовки тендерних  пропозицій 

на закупівлю:

електрична енергія з урахуванням послуг на її передачу та розподіл 
код за ДК 021:2015 – 09310000-5 — Електрична енергія

Процедура закупівлі:   відкриті торги з особливостями

м. Ромни - 2023

Зміст
1	Загальні положення	
1.	Терміни, які вживаються в тендерній документації 	
2.	Інформація про замовника торгів	
3.	Процедура закупівлі	
4.	Інформація про предмет закупівлі	
5. 	Недискримінація учасників	
6.	Інформація про валюту, у якій повинна бути розраховано і зазначено ціну тендерної пропозиції 	
7.	Інформація про мову (мови), якою (якими) повинно бути складено тендерні пропозиції 	
2	Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації 	
1.	Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації 	
2.	Унесення змін до тендерної документації 	
3	Інструкція з підготовки тендерної пропозиції	
1.	Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції	
2.	Інформація щодо оформлення документів	
3.	Забезпечення тендерної пропозиції	
4.	Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції	
5.	Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними	
6.	Кваліфікаційні критерії відповідно до статті 16 Закону України «Про публічні закупівлі», інформація про спосіб підтвердження відповідності учасників установленим критеріям згідно із законодавством	
7.	Підстави, встановлені статтею 17 Закону України «Про публічні закупівлі», та інформація про спосіб підтвердження відповідності учасників установленим вимогам згідно із законодавством	
8.	Інформація про прийняття чи неприйняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів	
9.	Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, у тому числі відповідну технічну специфікацію (у разі потреби – плани, креслення)	
10.	Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам	
11.	Інформація про субпідрядника (у випадку закупівлі робіт чи послуг)	
12.	Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником	
4	Подання та розкриття тендерної пропозиції	
1.	Кінцевий строк подання тендерної пропозиції	
2.	Дата та час розкриття тендерної пропозиції	
5	Оцінка тендерної пропозиції	
1.	Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію	
2.	Інша інформація	
3.	Відхилення тендерних пропозицій	
6	Результати торгів та укладання договору про закупівлю	
1.	Відміна тендеру чи визнання тендеру таким, що не відбувся	
2.	Строк укладання договору	
3.	Проект договору про закупівлю	
4.	Істотні умови, що обов’язково включаються до договору про закупівлю	
5.	Дії замовника при відмові переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю, неукладення договору про закупівлю з вини учасника або ненадання замовнику підписаного договору у строк, визначений Законом, або ненадання переможцем процедури закупівлі документів, що підтверджують відсутність підстав, установлених статтею 17 Закону	
6.	Розмір, вид, строк та умови надання, повернення та неповерненння забезпечення виконання договору про закупівлю	
Додатки до тендерної документації 	
Додаток 1. Цінова пропозиція
Додаток 2. Перелік інформації щодо підтвердження учасником/ переможцем процедури закупівлі відсутності підстав, визначених у статті 17 Закону «Про публічні закупівлі»
Додаток 3. Проект договору про закупівлю 

	

Розділ 1. Загальні положення	
1                    	Терміни, які вживаються в тендерній документації	1.1 Тендерну документацію розроблено відповідно до вимог Закону України «Про публічні закупівлі» в редакції Закону України «Про внесення змін до Закону України «Про публічні закупівлі» та деяких інших законодавчих актів України щодо вдосконалення  публічних  закупівель»  від  19 вересня 2019 року № 114-IX (зі змінами), далі - Закон.
Терміни вживаються у значенні, наведеному в Законі.	
2	Інформація про замовника торгів		
2.1	повне найменування	2.1.1 Державний професійно- технічний навчальний заклад
«Роменське вище професійне училище  (далі – Замовник або Споживач)	
2.2	місцезнаходження	2.2.1 місцезнаходження Державний професійно- технічний навчальний заклад «Роменське вище професійне училище»
–	
2.3	посадова особа замовника, уповноважена здійснювати зв'язок з учасниками	2.3.1 Ковтун Оксана Василівна – фахівець з публічних закупівель; вул. Коржівська, 44, Сумська область, м. Ромни, 42000; телефон (05448) 51173;
eлектронна адреса: vpu14@ukr.net 	
3	Процедура закупівлі	3.1 Відкриті торги (з урахуванням особливостей, які передбачені постановою Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 р. №1178 «Особливості здійснення публічних закупівель товарів) (далі по тексту ціє тендерної документа - відкриті торги; відкриті торги з особливостями; тендер; торги)	
4	Інформація про предмет закупівлі	товар	
4.1	назва предмета закупівлі	4.1.1 код за ДК 021:2015 - 09310000-5 — Електрична енергія, (електрична енергія з урахування послуг на її передачу та розподіл)	
4.2	місце, кількість, обсяг поставки товарів (надання послуг, виконання робіт)	4.2. Місце надання послуг: 42001, Сумська обл., м. Ромни, вул. Коржівська, 44
Кількість товару – 52 000 кВт/год
	
4.3	строк поставки товарів (надання послуг, виконання робіт)	4.4.1 до 31 грудня 2023 року (включно).	
5	Недискримінація учасників	5.1 Учасником процедури закупівлі може бути – фізична особа, фізична особа - підприємець чи юридична особа - резидент або нерезидент, у тому числі об’єднання учасників, яка подала тендерну пропозицію. 
До об’єднання учасників належать: 
- окрема юридична особа, створена шляхом об’єднання юридичних осіб - резидентів; 
- окрема юридична особа, створена шляхом об’єднання юридичних осіб (резидентів та нерезидентів); 
-    об’єднання юридичних осіб - нерезидентів із створенням або без створення окремої юридичної особи. 
У разі якщо тендерна пропозиція подається об’єднанням учасників, до неї обов’язково включається документ про створення такого об’єднання. 
Замовник не вимагає від об’єднання учасників конкретної організаційно-правової форми для подання пропозиції. 
Учасники (резиденти та нерезиденти) всіх форм власності та організаційно-правових форм беруть участь у процедурах закупівель на рівних умовах. 
5.2  Документи, що не передбачені законодавством для учасників – юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, не подаються ними у складі тендерної пропозиції. 
Відсутність документів, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, у складі тендерної пропозиції, не може бути підставою для її відхилення замовником. 
5.3 Тендерна документація не містить вимог, що обмежують конкуренцію та призводять до дискримінації учасників, а також вимог щодо документального підтвердження інформації про відповідність вимогам тендерної документації, якщо така інформація є публічною, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із Законом України «Про доступ до публічної інформації» та/або міститься у відкритих єдиних державних реєстрах, доступ до яких є вільним. 
5.4 Замовник не вимагає від учасників засвідчувати документи (матеріали та інформацію), що подаються у складі тендерної пропозиції, печаткою та підписом уповноваженої особи, якщо такі документи (матеріали та інформація) надані у формі електронного документа через електронну систему закупівель із накладанням кваліфікованого електронного підпису.	
6	Інформація про валюту, у якій повинно бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції	6.1 Валютою тендерної пропозиції є гривня; у разі якщо учасником процедури закупівлі є нерезидент, то такий учасник може зазначити ціну тендерної пропозиції у USD (долар США); при розкритті тендерних пропозицій ціна такої тендерної пропозиції перераховується у гривні за офіційним курсом до USD (долар США), установленим Національним банком України на дату розкриття тендерних пропозицій.	
7	Інформація  про  
мову(мови),  якою  
(якими) повинно  
бути  складено тендерні пропозиції	7.1 Усі документи, що мають відношення до тендерної пропозиції та складені безпосередньо учасником для участі у даній процедурі закупівлі, повинні бути викладені українською мовою. Всі інші документи тендерної пропозиції можуть бути складені іншою(ими) мовою(ами). У разі, якщо документ чи інформація, надання яких передбачено цією тендерною документацією, складені іншою(ими) мовою(ами), ніж передбачено умовами цієї тендерної документації, у складі тендерної пропозиції надається документ мовою оригіналу з обов’язковим перекладом українською мовою. Відповідальність за якість та достовірність перекладу несе учасник.	
8	Інформація про прийняття чи неприйняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів	Замовник не приймає до розгляду тендерні пропозиції, ціна яких є вищою ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів. У разі надання учасником тендерної пропозиції, ціна якої є вищою ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, така тендерна пропозиція буде відхилена відповідно до абзацу тринадцятого пункту 41 Особливостей.

Розділ 2. Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації	
1	Процедура надання роз'яснень щодо тендерної документації	1.1Фізична/юридична особа має право не пізніше ніж за три дні до закінчення строку подання тендерної пропозиції звернутися через електронну систему закупівель до замовника за роз’ясненнями щодо тендерної документації та/або звернутися до замовника з вимогою щодо усунення порушення під час проведення тендеру. 
Усі звернення за роз’ясненнями та звернення щодо усунення порушення автоматично оприлюднюються в електронній системі закупівель без ідентифікації особи, яка звернулася до замовника. 
Замовник повинен протягом трьох днів з дати їх оприлюднення надати роз’яснення на звернення шляхом оприлюднення його в електронній системі закупівель.
У разі несвоєчасного надання замовником роз’яснень щодо змісту тендерної документації електронна система закупівель автоматично зупиняє перебіг відкритих торгів.
Для поновлення перебігу відкритих торгів замовник повинен розмістити роз’яснення щодо змісту тендерної документації в електронній системі закупівель з одночасним продовженням строку подання тендерних пропозицій не менш як на чотири дні.	
2	Внесення змін до тендерної документації	1.1Замовник має право з власної ініціативи або у разі усунення порушень вимог законодавства у сфері публічних закупівель, викладених у висновку органу державного фінансового контролю відповідно до статті 8 Закону, або за результатами звернень, або на підставі рішення органу оскарження внести зміни до тендерної документації. У разі внесення змін до тендерної документації строк для подання тендерних пропозицій продовжується замовником в електронній системі закупівель таким чином, щоб з моменту внесення змін до тендерної документації до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій залишалося не менше чотирьох днів.
Зміни, що вносяться замовником до тендерної документації, розміщуються та відображаються в електронній системі закупівель у вигляді нової редакції тендерної документації додатково до початкової редакції тендерної документації. Замовник разом із змінами до тендерної документації в окремому документі оприлюднює перелік змін, що вносяться. Зміни до тендерної документації у машинозчитувальному форматі розміщуються в електронній системі закупівель протягом одного дня з дати прийняття рішення про їх внесення.	
Розділ 3. Інструкція з підготовки тендерної пропозиції	
1	Зміст і спосіб подання тендерної пропозиції	Тендерна пропозиція подається в електронному вигляді шляхом заповнення електронних форм з окремими полями, у яких зазначається інформація про ціну, інші критерії оцінки (у разі їх установлення замовником), та завантаження файлів із сканованими копіями нижчезазначених документів:
1) інформації та документи, що підтверджують відповідність учасника кваліфікаційним критеріям;
2) інформації щодо відповідності учасника вимогам, визначеним у статті 17 Закону, згідно переліку, наведеного у пункті 5 цього розділу тендерної документації;
3) інформації про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі відповідно до пункту 6 цього розділу тендерної документації ;
4) документів, що підтверджують повноваження посадової особи або представника учасника процедури закупівлі щодо підпису документів тендерної пропозиції:
для керівника учасника – випискою з протоколу зборів засновників або копією протоколу зборів засновників, копією наказу про призначення, а/або іншим документом, що підтверджує повноваження керівника учасника;
для іншої посадової особи учасника – довіреності (доручення) керівника учасника на ім’я уповноваженої особи учасника та виписки з протоколу зборів засновників або копією протоколу зборів засновників та копією наказу (витягу з наказу) про призначення керівника, який надав довіреність (доручення), та/або іншим документом, що підтверджує повноваження посадової особи учасника, яка надала довіреність (доручення);
5) витяг із судового або торгового, або банківського реєстрів (для учасників - нерезидентів України);
6) інформація про субпідрядника (субпідрядників) (в разі їх залучення у обсязі не менше ніж 20 відсотків від вартості договору про закупівлю);
7) інформація яка містить відомості про учасника (Додаток 2).
Під час використання електронної системи закупівель з метою подання тендерних пропозицій та їх оцінки документи, які вимагаються замовником у цій тендерній документації та дані створюються та подаються з урахуванням вимог законів України «Про електронні документи та електронний документообіг» та «Про електронні довірчі послуги» шляхом накладання кваліфікованого електронного підпису або удосконаленого електронного підпису, який базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа, що відповідає вимогам, затвердженим пунктом 2 Постанови Кабінету Міністрів України від 03.03.2020 №193 та з урахуванням Постанови Кабінету Міністрів України №617 від 24.05.2022 р., учасника процедури закупівлі або уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, повноваження якої щодо підпису документів тендерної пропозиції підтверджується поданими документами відповідно до цієї тендерної документації (дана вимога не встановлюється для нерезидентів).
Документи, що вимагаються цією тендерної документацією учасник повинен розмістити (завантажити) в електронній системі закупівель (далі – Система) до кінцевого строку подання тендерної пропозиції у сканованому вигляді.
Документи, що розміщуються учасником в Системі, повинні бути належного рівня зображення та доступні до перегляду. Кожен документ має бути завантажений в Систему у вигляді електронного файлу у форматі розширення pdf, jpeg та/або розширення програм, що здійснюють архівацію даних (WinRAR, 7-Zip). Забороняється обмежувати перегляд документів тендерної пропозиції шляхом встановлення на них паролів або у будь-який інший спосіб. Кожен завантажений документ тендерної пропозиції повинен мати назву, яка дозволяє його ідентифікувати.
Кожен учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію.
Опис та приклади формальних (несуттєвих) помилок, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій:
1. Інформація/документ, подана учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, містить помилку (помилки) у частині:
уживання великої літери;
уживання розділових знаків та відмінювання слів у реченні;
використання слова або мовного звороту, запозичених з іншої мови;
зазначення унікального номера оголошення про проведення конкурентної процедури закупівлі, присвоєного електронною системою закупівель та/або унікального номера повідомлення про намір укласти договір про закупівлю - помилка в цифрах;
застосування правил переносу частини слова з рядка в рядок;
написання слів разом та/або окремо, та/або через дефіс;
нумерації сторінок/аркушів (у тому числі кілька сторінок/аркушів мають однаковий номер, пропущені номери окремих сторінок/аркушів, немає нумерації сторінок/аркушів, нумерація сторінок/аркушів не відповідає переліку, зазначеному в документі).
2. Помилка, зроблена учасником процедури закупівлі під час оформлення тексту документа/унесення інформації в окремі поля електронної форми тендерної пропозиції (у тому числі комп'ютерна коректура, заміна літери (літер) та/або цифри (цифр), переставлення літер (цифр) місцями, пропуск літер (цифр), повторення слів, немає пропуску між словами, заокруглення числа), що не впливає на ціну тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та не призводить до її спотворення та/або не стосується характеристики предмета закупівлі, кваліфікаційних критеріїв до учасника процедури закупівлі.
3. Невірна назва документа (документів), що подається учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, зміст якого відповідає вимогам, визначеним замовником у тендерній документації.
4. Окрема сторінка (сторінки) копії документа (документів) не завірена підписом та/або печаткою учасника процедури закупівлі (у разі її використання).
5. У складі тендерної пропозиції немає документа (документів), на який посилається учасник процедури закупівлі у своїй тендерній пропозиції, при цьому замовником не вимагається подання такого документа в тендерній документації.
6. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що не містить власноручного підпису уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, якщо на цей документ (документи) накладено її кваліфікований електронний підпис.
7. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що складений у довільній формі та не містить вихідного номера.
8. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що є сканованою копією оригіналу документа/електронного документа.
9. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, який засвідчений підписом уповноваженої особи учасника процедури закупівлі та додатково містить підпис (візу) особи, повноваження якої учасником процедури закупівлі не підтверджені (наприклад, переклад документа завізований перекладачем тощо).
10. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що містить (містять) застарілу інформацію про назву вулиці, міста, найменування юридичної особи тощо, у зв'язку з тим, що такі назва, найменування були змінені відповідно до законодавства після того, як відповідний документ (документи) був (були) поданий (подані).
11. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, в якому позиція цифри (цифр) у сумі є некоректною, при цьому сума, що зазначена прописом, є правильною.
12. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції в форматі, що відрізняється від формату, який вимагається замовником у тендерній документації, при цьому такий формат документа забезпечує можливість його перегляду.
Опис та приклади формальних помилок,  відповідно до п. 19 ч. 2 ст. 22 Закону:
- розміщення інформації не на фірмовому бланку підприємства;
- самостійне виправлення помилок та/або описок у поданій пропозиції під час її складання Учасником; 
- орфографічні помилки та механічні описки в словах та словосполученнях, що зазначені в документах, що підготовлені безпосередньо учасником та надані у складі пропозиції. Наприклад: зазначення в довідці русизмів, сленгових слів або технічних помилок;
- недотримання  встановлених форм згідно Додатків  до цієї тендерної  документації, але зміст та вся інформація, яка вимагалась Замовником, зазначені у наданому документі/документах;
- зазначення невірної назви документа, що підготовлений безпосередньо учасником, у разі якщо зміст такого документу повністю відповідає вимогам цієї документації. Наприклад: замість вимоги надати довідку в довільній формі учасник надав лист-пояснення;
- якщо вимога в тендерній документації встановлена декілька разів, учасник може подати необхідний документ або інформацію один раз;
- відсутність інформації, що вимагається, в певних документах, однак наявність цієї інформації в інших документах у складі тендерної пропозиції;
- інші формальні (несуттєві) помилки, що пов’язані з оформленням тендерної пропозиції та не впливають на зміст пропозиції.
Замовник залишає за собою право не відхиляти тендерну пропозицію при виявленні формальних помилок незначного характеру, що описані вище, при цьому, замовник гарантує дотримання всіх принципів, визначених статтею 5 Закону.
Для правильного оформлення тендерної пропозиції учасник вивчає всі інструкції, форми документів, терміни, наведені у цій тендерній документації. Неспроможність подати всю інформацію, що потребує тендерна документація, або подання тендерної пропозиції, яка не відповідає вимогам тендерної документації, буде віднесена на ризик учасника та спричинить за собою відхилення такої тендерної пропозиції.
У разі якщо тендерна пропозиція подається об'єднанням учасників, до неї обов'язково включається документ про створення такого об'єднання.  
Факт подання тендерної пропозиції учасником - фізичною особою, у тому числі фізичною особою-підприємцем, яка є суб’єктом персональних даних, вважається безумовною згодою (добровільним волевиявленням) суб’єкта персональних даних щодо обробки її персональних даних у зв’язку з участю в процедурі закупівлі, відповідно до абз. 4 ст. 2 Закону України «Про захист персональних даних» від 01.06.2010 № 2297-VI.
В усіх інших випадках, факт подання тендерної пропозиції учасником – юридичною особою, що є розпорядником персональних даних, вважається підтвердженням наявності у неї права на обробку персональних даних, а також надання такого права Замовнику, як одержувачу зазначених персональних даних від імені суб’єкта (власника). Таким чином, відповідальність за неправомірну передачу Замовнику персональних даних, а також їх обробку, несе виключно учасник процедури закупівлі, що подав тендерну пропозицію.
Учасник може визначити частину інформації, яка подається у складі тендерної пропозиції,  як конфіденційну, у тому числі таку що містить персональні дані. Конфіденційною не може бути визначена інформація про запропоновану ціну, інші критерії оцінки, технічні умови, технічні специфікації та документи, що підтверджують відповідність кваліфікаційним критеріям відповідно до ст. 16 Закону, і документи, що підтверджують відсутність підстав, встановлених ст. 17 Закону.
Для забезпечення виконання цих вимог, учасники, при поданні інформації та документів тендерної пропозиції, не визначають їх як конфіденційні. Учасником може бути заретушована інформація, що є конфіденційною (комерційна таємниця та/або персональні дані (відповідно до вимог Закону України «Про захист персональних даних») у документах, що підтверджують відповідність кваліфікаційним критеріям відповідно до ст. 16 Закону. При цьому зміст документу не має бути спотворений.
Якщо документ, що вимагається Замовником, містить інформацію, яка є публічною, що оприлюднена у формі відкритих даних згідно із Законом України «Про доступ до публічної інформації» та/або міститься у відкритих єдиних державних реєстрах, доступ до яких є вільним, учасником надається лист-роз’яснення, в якому зазначається, де міститься така інформація.
Підготовка документів учасниками-нерезидентами:
Документи, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, не подаються ними у складі тендерної пропозиції. Відсутність документів, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, у складі тендерної пропозиції, не може бути підставою для її відхилення Замовником.
У разі якщо учасник або переможець не повинен складати або відповідно до норм чинного законодавства (у разі подання тендерної пропозиції учасником-нерезидентом / переможцем-нерезидентом відповідно до норм законодавства країни реєстрації) не зобов’язаний складати якийсь зі вказаних в положеннях тендерної документації документ, то він надає лист-роз’яснення в довільній формі в якому зазначає законодавчі підстави ненадання  відповідних документів або копію(-ії) роз`яснення(-нь) державних органів.
Замовник не зобов’язаний розглядати документи, які не передбачені вимогами тендерної документації та додатками до неї та які учасник додатково надає на власний розсуд.	
2	Інформація щодо оформлення документів 	2.1 Усі документи тендерної пропозиції потрібно подавати в електронному вигляді через електронну систему закупівель у вигляді сканованих оригіналів документів або сканованих копій з оригіналів документів (з підписом уповноваженої особи учасника та завірених печаткою (у разі її використання).
Всі визначені цією документацією документи тендерної пропозиції завантажуються в електронну систему закупівель у вигляді скан-копій у форматі pdf. або .jpeg  виготовлених з оригіналів документів, складених безпосередньо учасником (довідки в довільній формі, інші документи, складені учасником згідно цієї документації), з копій документів, надання яких вимагається згідно цієї документації, а так само з оригіналів документів, виданих учаснику іншими організаціями, підприємствами та установами, та необхідність у наданні яких вимагається згідно цієї документації (наприклад, відгуки тощо). Документи, що складаються учасником, повинні містити власноручний підпис керівника учасника (або фізичної особи, або фізичної особи – підприємця – учасника закупівлі). 
Якщо подається сканований документ з копії документу, то кожна сторінка копії такого документу повинна містити надпис «Згідно з оригіналом», назву посади, особистий підпис уповноваженої посадової особи учасника процедури закупівлі, яка засвідчує копію, її ініціалів та прізвища.
Документи, що розміщуються учасником в електронній системі закупівель повинні бути належного рівня зображення та доступні до перегляду.
Кожен завантажений файл повинен мати назву, яка дозволяє ідентифікувати документ відповідно до вимог тендерної документації. 
Файл має відкриватися на сайті prozorro.gov.ua.
Відповідно до частини третьої статті 12 Закону під час використання електронної системи закупівель з метою подання тендерних пропозицій та їх оцінки документи та дані створюються та подаються з урахуванням вимог законів України "Про електронні документи та електронний документообіг" та "Про електронні довірчі послуги".
     Учасники процедури закупівлі подають тендерні пропозиції у формі електронного документа чи скан-копій через електронну систему закупівель. Тендерна пропозиція учасника має відповідати ряду вимог:
1) документи мають бути чіткими та розбірливими для читання;
2) якщо у складі тендерної пропозиції є хоча б один сканований документ, потрібно накласти кваліфікований електронний підпис (КЕП) /Удосконаленим електронним підписом на кваліфікованому сертифікаті (УЕП)  на пропозицію;
3) якщо ж такі документи надано у формі електронного документа, КЕП/УЕП накладають на кожен електронний документ тендерної пропозиції окремо;
4) якщо ж пропозиція містить і скановані, і електронні документи, потрібно накласти КЕП/УЕП на пропозицію в цілому та на кожен електронний документ окремо.
Виняток: якщо електронні документи тендерної пропозиції видано іншою організацією і на них уже накладено КЕП/УЕП цієї організації, учаснику не потрібно накладати на нього свій КЕП/УЕП.
Зверніть увагу: документи тендерної пропозиції, які надані не у формі електронного документа (без КЕП/УЕП на документі), повинні містити підпис уповноваженої особи учасника закупівлі (із зазначенням прізвища, ініціалів та посади особи), а також відбитки печатки учасника (у разі використання) на кожній сторінці такого документа (окрім документів, виданих іншими підприємствами / установами / організаціями).
Замовник не вимагає від учасників засвідчувати документи (матеріали та інформацію), що подаються у складі тендерної пропозиції, печаткою та підписом уповноваженої особи, якщо такі документи (матеріали та інформація) надані у формі електронного документа через електронну систему закупівель із накладанням кваліфікованого електронного підпису.
Замовник перевіряє КЕП/УЕП учасника на сайті центрального засвідчувального органу за посиланням https://czo.gov.ua/verify 
Під час перевірки КЕП/УЕП повинні відображатися прізвище та ініціали особи, уповноваженої на підписання тендерної пропозиції (власника ключа). У випадку відсутності даної інформації або у випадку не накладення учасником КЕП/УЕП відповідно до умов тендерної документації учасник вважається таким, що не відповідає встановленим абзацом першим частини третьої статті 22 Закону вимогам до учасника відповідно до законодавства та його пропозицію буде відхилено на підставі абзацу 3 пункту 1 частини 1 статті 31 Закону.
Всі документи тендерної пропозиції  подаються в електронному вигляді через електронну систему закупівель (шляхом завантаження сканованих документів або електронних документів в електронну систему закупівель). 
Кожен учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію.
Рекомендовано всім завантаженим файлам присвоювати назву, яка відповідає змісту завантаженого документа. Документ розміщений на декількох сторінках повинен завантажуватися одним файлом.
2.4 У разі якщо учасник або переможець не повинен складати або відповідно до норм чинного законодавства (у разі подання тендерної пропозиції учасником-нерезидентом / переможцем-нерезидентом відповідно до норм законодавства країни реєстрації) не зобов’язаний складати якийсь зі вказаних в положеннях документації документ, то він надає лист-роз’яснення в довільній формі, за підписом уповноваженої особи учасника/переможця/ переможця-нерезидента й завірений печаткою (у разі використання), в якому зазначає законодавчі підстави ненадання відповідних документів або копію/ії роз’яснення/нь державних органів.
Документи, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, не подаються ними у складі тендерної пропозиції.
Відсутність документів, що не передбачені законодавством для учасників - юридичних, фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб - підприємців, у складі тендерної пропозиції не може бути підставою для її відхилення замовником.
2.5 Замовник не заперечує щодо надання учасником за його бажанням будь-яких додаткових документів про досвід учасника, його технічні можливості щодо надання послуг, які є предметом закупівлі тощо. Неподання таких додаткових документів, які не вимагаються тендерною документацією, не буде розцінено як невідповідність тендерної пропозиції умовам тендерної документації.
2.6 За підроблення документів тендерної пропозиції учасник торгів несе кримінальну відповідальність згідно зі статтею 358 Кримінального кодексу України.  	
3	Забезпечення тендерної пропозиції	3.1. Не вимагається, оскільки предметом закупівлі є товар.

4	Умови повернення чи неповернення забезпечення тендерної пропозиції	4.1  Не передбачено, оскільки забезпечення тендерної пропозиції не вимагається.
	
5	Строк, протягом якого тендерні пропозиції є дійсними	5.1 Тендерні пропозиції вважаються дійсними протягом 90 (дев’яносто) днів з дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій. 
Тендерні пропозиції залишаються дійсними протягом зазначеного в тендерній документації строку, який у разі необхідності може бути продовжений.
До закінчення зазначеного строку замовник має право вимагати від учасників процедури закупівлі продовження строку дії тендерних пропозицій. Учасник процедури закупівлі має право:
- відхилити таку вимогу, не втрачаючи при цьому наданого ним забезпечення тендерної пропозиції;
- погодитися з вимогою та продовжити строк дії поданої ним тендерної пропозиції і наданого забезпечення тендерної пропозиції.
У разі необхідності учасник процедури закупівлі має право з власної ініціативи продовжити строк дії своєї тендерної пропозиції, повідомивши про це замовникові через електронну систему закупівель.	
6	Кваліфікаційні критерії відповідно до статті 16 Закону, інформація про спосіб підтвердження відповідності учасників установленим критеріям згідно із законодавством	6.1 Учасники процедури  закупівлі  повинні  відповідати кваліфікаційним критеріям, які визначені відповідно до статті 16 Закону, і відповідати вимогам, встановленим статтею 17 Закону; що зазначені разом зі способом документального підтвердження відповідності учасників вказаним критеріям та вимогам згідно із законодавством.
6.2  Відповідно до статті 16 Закону учасники повинні відповідати таким  кваліфікаційним критеріям: 
- наявність працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід;
- наявність документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного договору.
6.3 Спосіб  документального  підтвердження  відповідності учасників встановленим критеріям.
Для документального підтвердження інформації про відповідність установленим кваліфікаційним критеріям, учасник у складі своєї тендерної пропозиції повинен надати  наступні документи:
6.3.1 Для підтвердження інформації про відповідність установленому кваліфікаційному критерію щодо наявності працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід, учасник у складі своєї тендерної пропозиції повинен надати: 
1) довiдку, складену в довільній формі, що містить інформацію про наявність у учасника працівників відповідної кваліфікації, які мають необхідні знання та досвід, з обов’язковим зазначенням прізвищ, ім’я, по-батькові (без скорочень) та посад працівників, рівня їх освіти, кваліфікації (спеціальності), стажу роботи цих працівників на вказаних посадах. 
6.3.2 Для підтвердження інформації про відповідність установленому кваліфікаційному критерію щодо наявності документально підтвердженого досвіду виконання аналогічного договору, учасник у складі своєї тендерної пропозиції повинен надати: 
1) довідку, складену в довільній формі, що повинна містити інформацію про наявність у учасника досвіду виконання аналогічного договору, з обов’язковим зазначенням номеру та дати укладення виконаного аналогічного договору, предмету цього договору, ціни цього договору (загальної вартості договору), строку дії договору, місця постачання товару, обсягу постачання товару; назви та адреси замовника/споживача за договором, його коду згідно з ЄДРПОУ, посади, П.І.Б. (без скорочень) і номеру телефону контактної особи цього замовника/споживача та інформації про виконання учасником зобов’язань за цим договором (виконано у повному обсязі) і номеру та дати видаткової (видаткових) накладної (накладних) та/або дати і номеру (у разі наявності) акту (актів) прийому-передачі товару, що свідчить (свідчать) про виконання договору у повному обсязі відповідно до ціни договору. Для документального підтвердження цієї інформації учасник повинен надати оригінал чи засвідчену підписом уповноваженої особи учасника копію виконаного аналогічного договору, зазначеного ним у довідці, з оригіналом (оригіналами) чи із засвідченою (засвідченими) копією (копіями) видаткової (видаткових) накладної (накладних) та/або акту (актів) прийому-передачі товару, що свідчить (свідчать) про виконання договору у повному обсязі відповідно до ціни договору. 
Аналогічним договором відповідно до умов цієї тендерної документації є договір, які підтверджує наявність у учасника досвіду щодо постачання електричної енергії.
6.4 У  разі  участі  об’єднання учасників підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям здійснюється з урахуванням узагальнених об’єднаних показників кожного учасника такого об’єднання на підставі наданої об’єднанням інформації.	
7	Підстави, встановлені статтею 17 Закону, та інформація про спосіб підтвердження відповідності учасників установленим вимогам згідно із законодавством
	7.1   Замовник зазначає вимоги, установлені статтею 17 Закону, та інформацію про спосіб підтвердження відповідності учасників установленим вимогам згідно із законодавством. 
7.2   Учасник    процедури    закупівлі    в    електронній    системі закупівель під час подання тендерної пропозиції підтверджує відсутність підстав, передбачених пунктами 5, 6, 12 і 13 частини першої та частиною другою статті 17 Закону. Замовник не вимагає від учасників документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених пунктами 1 і 7 частини першої статті 17 Закону. 
 7.3 Замовник може прийняти рішення про відмову учаснику в участі у процедурі закупівлі та може відхилити тендерну пропозицію учасника в разі, якщо учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків - протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. 
Учасник процедури закупівлі, що перебуває в обставинах, зазначених у частині другій статті 17 Закону, може надати підтвердження вжиття заходів для доведення своєї надійності, незважаючи на наявність відповідної підстави для відмови в участі у процедурі закупівлі. Для цього учасник (суб’єкт господарювання) повинен довести, що він сплатив або зобов’язався сплатити відповідні зобов’язання та відшкодування завданих збитків. 
Якщо замовник вважає таке підтвердження достатнім, учаснику не може бути відмовлено в участі в процедурі закупівлі. 
Перелік інформації щодо підтвердження учасником та переможцем процедури закупівлі відсутності підстав, визначених у статті 17 Закону  наведено в Додатку № 2 до Тендерної документації. 
Спосіб документального підтвердження згідно із законодавством щодо відсутності підстав, передбачених пунктами 5, 6, 12 і 13 частини першої та частиною другою статті 17 Закону, визначається замовником для надання таких документів лише переможцем процедури закупівлі через електронну систему закупівель. 	
8	Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, у тому числі відповідну технічну специфікацію (у разі потреби – плани, креслення)	8.1 Учасники процедури закупівлі повинні надати у складі тендерних пропозицій інформацію та документи, які підтверджують відповідність тендерної пропозиції учасника технічним, якісним, кількісним та іншим вимогам до предмета закупівлі.
8.2 Для підтвердження відповідності тендерної пропозиції технічним, якісним, кількісним та іншим вимогам замовника, учасник у складі тендерної пропозиції повинен надати окрему довідку/окрему інформацію/документи, щодо умов кожного з нижченаведених підпунктів:
1) згода з умовами та вимогами, які визначені у технічній специфікації (додаток № 1) та гарантування їх виконання у вигляді підписаної технічної специфікації або у вигляді окремої довідки-згоди.
2) наявність  інформації   про   Учасника   в   Реєстрі електропостачальників, які отримали доступ до електричних мереж території провадження господарської діяльності з розподілу електричної енергії  АТ «Сумиобленерго» - довідка учасника в довільній формі.
3)   наявність    інформації    про    Учасника   в   Реєстрі   РДН/ВДР, розміщеної на офіційному сайті Оператору ринку: https://www.oree.com.ua/index.php/main/register,  зі статусом «активний».
4) інформацію учасника щодо застосування заходів із захисту довкілля, за нижченаведеною формою: 
Форма «Інформація учасника, щодо застосування заходів  із захисту довкілля»
Цим зобов’язуємось здійснювати постачання якісного товару та  застосовувати заходи із захисту довкілля і підтверджуємо, що наша діяльність відповідає вимогам діючого природоохоронного законодавства.
________________________________________________________
 Посада, прізвище, ініціали, підпис уповноваженої особи учасника, засвідчений печаткою учасника (у разі її використання учасником), або П.І.Б. та підпис учасника-фізичної особи;
5)  інші документи, передбачені тендерною документацією.
Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі, і вимоги до предмета закупівлі викладені у Технічній специфікації - у додатку 1 до цієї тендерної документації.
Замовником зазначаються вимоги до предмета закупівлі згідно з частиною другою статті 22 Закону.  	
9	Інформація про маркування, протоколи випробувань або сертифікати, що підтверджують відповідність предмета закупівлі встановленим замовником вимогам (у разі потреби)	Не вимагається 	

10	Інформація про субпідрядника (у випадку закупівлі робіт чи послуг)	Не зазначається, оскільки предметом закупівлі є товар.	
11	Унесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником	11.1 Учасник процедури закупівлі має право внести зміни до своєї тендерної пропозиції або відкликати її до закінчення кінцевого строку її подання без втрати свого забезпечення тендерної пропозиції. Такі зміни або заява про відкликання тендерної пропозиції враховуються, якщо вони отримані електронною системою закупівель до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій. 
11.2 Учасник процедури закупівлі виправляє невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у своїй тендерній пропозиції, виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій, шляхом завантаження через електронну систему закупівель уточнених або нових документів в електронній системі закупівель протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей. 
Замовник розглядає подані тендерні пропозиції з урахуванням виправлення або невиправлення учасниками виявлених невідповідностей.	
Розділ 4. Подання та розкриття тендерної пропозиції	
1	Кінцевий строк подання тендерної пропозиції	1.1 Кінцевий строк подання тендерних пропозицій відповідно до оголошення, розміщеному  в електронній системі закупівель.
Отримана тендерна пропозиція автоматично вноситься до реєстру.
Електронна система закупівель автоматично формує та надсилає повідомлення учаснику про отримання його пропозиції із зазначенням дати та часу.
Тендерні пропозиції, отримані електронною системою закупівель після закінчення строку подання, не приймаються та автоматично повертаються учасникам, які їх подали.	
2	Дата та час розкриття тендерної пропозиції	2.1 Дата і час розкриття тендерних пропозицій визначаються електронною системою закупівель автоматично та зазначаються в оголошенні про проведення процедури відкритих торгів.
Електронною системою закупівель після закінчення строку для подання тендерних пропозицій, визначеного замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, розкривається вся інформація, зазначена в тендерній пропозиції (тендерних пропозиціях), у тому числі інформація про ціну/приведену ціну тендерної пропозиції (тендерних пропозицій).
Не підлягає розкриттю інформація, що обґрунтовано визначена учасником як конфіденційна, у тому числі інформація, що містить персональні дані. Конфіденційною не може бути визначена інформація про запропоновану ціну, інші критерії оцінки, технічні умови, технічні специфікації та документи, що підтверджують відповідність кваліфікаційним критеріям відповідно до статті 16 Закону, і документи, що підтверджують відсутність підстав, установлених статтею 17 Закону. Замовник, орган оскарження та Держаудитслужба мають доступ в електронній системі закупівель до інформації, яка визначена учасником процедури закупівлі конфіденційною.
Протокол розкриття тендерних пропозицій формується та оприлюднюється електронною системою закупівель автоматично в день розкриття тендерних пропозицій. 	
Розділ 5. Оцінка тендерної пропозиції	
1	Перелік критеріїв та методика оцінки тендерної пропозиції із зазначенням питомої ваги критерію	1.1Замовником визначаються критерії та методика оцінки відповідно до частини першої статті 29 Закону;
Єдиним критерієм оцінки згідно даної процедури відкритих торгів є ціна (питома вага критерію – 100%). Згідно ч. 1 ст. 29 Закону оцінка тендерних пропозицій проводиться автоматично електронною системою закупівель на основі критерію і методики оцінки, зазначених у цій тендерній документації. 
До оцінки тендерних пропозицій приймається сума, що становить загальну вартість тендерної пропозиції кожного окремого учасника, розрахована виходячи із вимог до якісних та інших показників предмета закупівлі, визначених цією документацією, в тому числі з урахуванням включення до ціни податку на додану вартість (ПДВ), якщо учасник є платником ПДВ, інших податків та зборів, що передбачені чинним законодавством, та мають бути включені таким учасником до вартості Товару.
Замовник розглядає тендерну пропозицію, яка визначена найбільш економічно вигідною відповідно до Особливостей (далі — найбільш економічно вигідна тендерна пропозиція), щодо її відповідності вимогам тендерної документації.
Строк розгляду найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції не повинен перевищувати п’яти робочих днів з дня визначення її електронною системою закупівель найбільш економічно вигідною. Такий строк може бути аргументовано продовжено замовником до 20 робочих днів. У разі продовження строку замовник оприлюднює повідомлення в електронній системі закупівель протягом одного дня з дня прийняття відповідного рішення.
У разі відхилення замовником найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції відповідно до Особливостей замовник розглядає наступну тендерну пропозицію у списку пропозицій, що розташовані за результатами їх оцінки, починаючи з найкращої, у порядку та строки, визначені цими особливостями.
Замовник та учасники процедури закупівлі не можуть ініціювати будь-які переговори з питань внесення змін до змісту або ціни поданої тендерної пропозиції.
За результатами розгляду та оцінки тендерної пропозиції замовник визначає переможця процедури закупівлі та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до Закону з урахуванням цих особливостей.
Замовник має право звернутися за підтвердженням інформації, наданої учасником процедури закупівлі, до органів державної влади, підприємств, установ, організацій відповідно до їх компетенції.
У разі отримання достовірної інформації про невідповідність переможця процедури закупівлі вимогам кваліфікаційних критеріїв, підставам, установленим частиною першою статті 17 Закону, або факту зазначення у тендерній пропозиції будь-якої недостовірної інформації, що є суттєвою під час визначення результатів відкритих торгів, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника процедури закупівлі.	
2	Інша інформація	2.1  Учасник самостійно відповідає за одержання всіх необхідних дозволів, свідоцтв та ліцензій у разі необхідності відповідно до чинного законодавства України.
2.2  Відсутність будь-яких запитань або уточнень стосовно змісту та викладення вимог тендерної документації з боку Учасників процедури закупівлі,  означатиме, що Учасники процедури закупівлі, що беруть участь в цих торгах, повністю усвідомлюють зміст цієї тендерної документації та вимоги, викладені Замовником при підготовці цієї закупівлі.
2.3 З  метою  необґрунтованого заниження (демпінгу) та/або завищення ціни тендерної пропозиції учасник надає лист в довільній формі за підписом та печаткою Учасника, в якому Учасник інформує тендерний комітет щодо гарантування порядку формування своєї цінової пропозиції за середньо ринковими цінами на електричну енергію. 
2.4. У складі своєї тендерної пропозиції учасник повинен надати заповнену форму «ЗАЯВА УЧАСНИКА» у вигляді, наведеному нижче:

 ФОРМА «ЗАЯВА УЧАСНИКА»
        (форма, яка подається учасником на фірмовому бланку,
у разі його наявності)
       ___________________________________________
                          (найменування учасника) 
     Уважно вивчивши комплект тендерної документації цим надаємо свою тендерну пропозицію щодо участі у відкритих торгах на закупівлю: код за ДК 021:2015  - 09310000-5 електрична енергія  (електрична енергія з урахування послуг на її передачу та розподіл) 
1.	Повне найменування (прізвище, ім `я, по батькові) учасника:____ 
2.	Правовий статус учасника; організаційно-правова форма учасника - юридичної особи: _______________
3.	 Місцезнаходження (місце проживання) учасника:____________
4.	Телефон, факс:________________________________________
5.	Код згідно з ЄДРПОУ (реєстраційний номер облікової картки платника податків): ______________________________________
6.	Банківські реквізити (рахунок (рахунки), відкритий (відкриті) в обслуговуючому банку (банках), найменування обслуговуючого банку (банків), МФО): ____________________________________
7.	Індивідуальний податковий номер – для учасника, який є платником податку на додану вартість:_______________________ 
8.	Відомості про керівника учасника-юридичної особи (прізвище, ім`я, по батькові, посада, контактний телефон): ________________
9.	Прізвище, ім`я, по батькові, зразок підпису, для юридичної особи – посада особи ( осіб ) уповноваженої (уповноважених) підписувати  тендерну пропозицію від імені учасника:_______________
10.	Прізвище, ім `я, по батькові, зразок підпису, для юридичної особи – посада особи (осіб) уповноваженої (уповноважених) підписувати договір про закупівлю за результатами процедури закупівлі: ______________________________________________
       До  прийняття рішення про намір укласти  з нами договір, Ваша тендерна документація разом з нашою тендерною пропозицією (при її відповідності всім вимогам) мають силу протоколу намірів між нами. 
      Якщо буде прийнято рішення про намір укласти з нами договір, ми візьмемо на себе зобов’язання  виконати всі умови, передбачені Договором про закупівлю.
	       Ми погоджуємося дотримуватись умов цієї тендерної пропозиції протягом __ днів з дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій.
        Ми погоджуємося з умовами, що Ви можете відхилити нашу тендерну пропозицію згідно з умовами тендерної документації, та розуміємо, що Ви не обмежені у прийнятті будь-якої іншої тендерної пропозиції з більш вигідними для Вас умовами.  
       Якщо замовником буде прийнято рішення про намір укласти  з нами договір ми зобов’язуємося надати замовнику документи, що підтверджують відсутність підстав, визначених умовами цієї тендерної документації, у строк, що не перевищує десяти  днів з дати оприлюднення в електронній системі закукупівель повідомлення про намір укласти договір та беремо на себе зобов’язання підписати Договір про закупівлю у строки передбачені частиною шостою статті 33 Закону «Про публічні закупівлі», і виконати всі умови, передбачені Договором про закупівлю.
Відповідно до Закону України «Про захист персональних даних» від 01.06.2010 № 2297-VІ даємо згоду на обробку, використання, поширення та доступ до персональних даних, які передбачено Законом України «Про публічні закупівлі», а також згідно з нормами чинного законодавства, персональних даних, що надаються в складі нашої тендерної пропозиції, відомостей, які надаються для забезпечення участі у процедурі відкритих торгів, цивільно-правових та господарських відносин.
______________________________________________________
Посада, прізвище, ініціали, підпис уповноваженої особи учасника, завірені печаткою* учасника або П.І.Б. та підпис учасника-фізичної особи.
2.5  Відсутність будь-яких запитань або уточнень стосовно змісту та викладення вимог тендерної документації з боку Учасників процедури закупівлі, означатиме, що Учасники процедури закупівлі, що беруть участь в цих торгах, повністю усвідомлюють зміст цієї тендерної документації та вимоги, викладені Замовником при підготовці цієї закупівлі. 
	
3	Відхилення тендерних пропозицій	Замовник відхиляє тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:
1) учасник процедури закупівлі:
зазначив у тендерній пропозиції недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів відкритих торгів, яку замовником виявлено згідно з абзацом другим пункту 39 Особливостей;
не надав забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або забезпечення тендерної пропозиції не відповідає умовам, що визначені замовником у тендерній документації до такого забезпечення тендерної пропозиції;
не виправив виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у складі своєї тендерної пропозиції, та/або змінив предмет закупівлі (його найменування, марку, модель тощо) під час виправлення виявлених замовником невідповідностей, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей;
не надав обґрунтування аномально низької ціни тендерної пропозиції протягом строку, визначеного абзацом п’ятим пункту 38 Особливостей;
визначив конфіденційною інформацію, що не може бути визначена як конфіденційна відповідно до вимог абзацу другого пункту 36 Особливостей;
є юридичною особою - резидентом Російської Федерації/Республіки Білорусь державної форми власності, юридичною особою, створеною та/або зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь, та/або юридичною особою, кінцевим бенефіціарним власником (власником) якої є резидент (резиденти) Російської Федерації/Республіки Білорусь, або фізичною особою (фізичною особою - підприємцем) - резидентом Російської Федерації/Республіки Білорусь, або є суб’єктом господарювання, що здійснює продаж товарів, робіт, послуг походженням з Російської Федерації/Республіки Білорусь (за винятком товарів, робіт та послуг, необхідних для ремонту та обслуговування товарів, придбаних до набрання чинності постановою Кабінету Міністрів України від 12 жовтня 2022 р. № 1178 “Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування”);
2) тендерна пропозиція:
не відповідає умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації;
викладена іншою мовою (мовами), ніж мова (мови), що передбачена тендерною документацією;
є такою, строк дії якої закінчився;
є такою, ціна якої перевищує очікувану вартість предмета закупівлі, визначену замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, якщо замовник у тендерній документації не зазначив про прийняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою, ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, та/або не зазначив прийнятний відсоток перевищення або відсоток перевищення є більшим, ніж зазначений замовником в тендерній документації;
не відповідає вимогам, установленим у тендерній документації відповідно до абзацу першого частини третьої статті 22 Закону;
3) переможець процедури закупівлі:
відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю;
не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, установлених статтею 17 Закону, з урахуванням пункту 44 цих особливостей;
не надав копію ліцензії або документа дозвільного характеру (у разі їх наявності) відповідно до частини другої статті 41 Закону;
не надав забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо таке забезпечення вимагалося замовником;
надав недостовірну інформацію, що є суттєвою для визначення результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з абзацом другим пункту 39 Особливостей.
Замовник може відхилити тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, коли:
1) учасник процедури закупівлі надав неналежне обґрунтування щодо ціни або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції, що є аномально низькою;
2) учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю із тим самим замовником, що призвело до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків протягом трьох років з дати їх застосування, з наданням документального підтвердження застосування до такого учасника санкції (рішення суду або факт добровільної сплати штрафу, або відшкодування збитків).
Інформація про відхилення тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого відхилення (з посиланням на відповідні положення цих особливостей та умови тендерної документації, яким така тендерна пропозиція та/або учасник не відповідають, із зазначенням, у чому саме полягає така невідповідність), протягом одного дня з дати ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається учаснику процедури закупівлі/переможцю процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель.
У разі коли учасник процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, вважає недостатньою аргументацію, зазначену в повідомленні, такий учасник може звернутися до замовника з вимогою надати додаткову інформацію про причини невідповідності його пропозиції умовам тендерної документації, зокрема технічній специфікації, та/або його невідповідності кваліфікаційним критеріям, а замовник зобов’язаний надати йому відповідь з такою інформацією не пізніш як через чотири дні з дати надходження такого звернення через електронну систему закупівель, але до моменту оприлюднення договору про закупівлю в електронній системі закупівель відповідно до статті 10 Закону.
Замовник зобов’язаний відхилити тендерну пропозицію переможця процедури закупівлі в разі, коли наявні підстави, визначені статтею 17 Закону (крім пункту 13 частини першої статті 17 Закону).	
Розділ 7. Результати торгів та укладання договору про закупівлю	
1	Відміна тендеру чи визнання тендеру таким, що не відбувся	Замовник відміняє відкриті торги у разі:
1) відсутності подальшої потреби в закупівлі товарів, робіт чи послуг;
2) неможливості усунення порушень, що виникли через виявлені порушення законодавства у сфері публічних закупівель, з описом таких порушень, які неможливо усунути;
3) скорочення видатків на здійснення закупівлі товарів, робіт чи послуг;
4) якщо здійснення закупівлі стало неможливим внаслідок дії непереборної сили.
У разі відміни відкритих торгів замовник протягом одного робочого дня з дня прийняття відповідного рішення зазначає в електронній системі закупівель підстави прийняття такого рішення. 
Відкриті торги автоматично відміняються електронною системою закупівель у разі:
1) відхилення всіх тендерних пропозицій (у тому числі, якщо була подана одна тендерна пропозиція, яка відхилена замовником) згідно з цими Особливостями;
2) неподання жодної тендерної пропозиції для участі у відкритих торгах у строк, встановлений замовником згідно з цими Особливостями.
Електронною системою закупівель автоматично протягом одного робочого дня з дня настання підстав для відміни відкритих торгів, визначених цим пунктом, оприлюднюється інформація про відміну відкритих торгів.
Відкриті торги можуть бути відмінені частково (за лотом).
Інформація про відміну відкритих торгів автоматично надсилається всім учасникам процедури закупівлі електронною системою закупівель в день її оприлюднення.	
2	Строк укладання договору	2.1 З метою забезпечення права на оскарження рішень замовника договір про закупівлю не може бути укладено раніше ніж через 5 днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю. 
2.2 Замовник укладає договір про закупівлю з учасником, який визнаний переможцем процедури закупівлі, протягом строку дії його пропозиції, не пізніше ніж через 15 днів з дня прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі. У випадку обґрунтованої необхідності строк для укладання договору може бути продовжений до 60 днів.
У разі подання скарги до органу оскарження після оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю перебіг строку для укладення договору про закупівлю призупиняється.	
3	Проект договору про закупівлю	3.1 Проект Договору про закупівлю викладено в Додатку 3 до цієї тендерної документації.
3.2 Договір про закупівлю укладається відповідно до норм Цивільного та Господарського кодексів України з урахуванням особливостей, визначених цим Законом.
3.3 Відповідно до ч.2 ст.41 Закону, переможець процедури закупівлі під час укладення договору про закупівлю повинен надати:
1) відповідну інформацію про право підписання договору про закупівлю;
2) копію ліцензії або документа дозвільного характеру (у разі їх наявності) на провадження певного виду господарської діяльності, якщо отримання дозволу або ліцензії на провадження такого виду діяльності передбачено законом та у разі якщо про це було зазначено у тендерній документації.
У разі якщо переможцем процедури закупівлі є об’єднання учасників, копія ліцензії або дозволу надається одним з учасників такого об’єднання учасників.	
4	Істотні умови, що обов’язково включаються до договору про закупівлю	Учасник – переможець процедури закупівлі під час укладення договору повинен надати дозвіл або ліцензію на провадження певного виду господарської діяльності, якщо отримання такого дозволу або ліцензії на провадження такого виду діяльності передбачено законодавством.
Договір про закупівлю за результатами проведеної закупівлі згідно з пунктами 10 і 13 цих особливостей укладається відповідно до Цивільного і Господарського кодексів України з урахуванням положень статті 41 Закону, крім частин третьої – п’ятої, сьомої та восьмої статті 41 Закону, та Особливостей.
Істотні умови договору про закупівлю не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов’язань сторонами в повному обсязі, крім випадків:
1) зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника;
2) погодження зміни ціни за одиницю товару в договорі про закупівлю у разі коливання ціни такого товару на ринку, що відбулося з моменту укладання договору про закупівлю або останнього внесення змін до договору про закупівлю в частині зміни ціни за одиницю товару. Зміна ціни за одиницю товару здійснюється пропорційно коливанню ціни такого товару на ринку (відсоток збільшення ціни за одиницю товару не може перевищувати відсоток коливання (збільшення) ціни такого товару на ринку) за умови документального підтвердження такого коливання та не повинна призвести до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю на момент його укладення;
3) покращення якості предмета закупівлі, за умови що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;
4) продовження строку дії договору про закупівлю та строку виконання зобов’язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об’єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;
5) погодження зміни ціни в договорі про закупівлю в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості товарів, робіт і послуг);6) зміни ціни в договорі про закупівлю у зв’язку зі зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з оподаткування − пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування, а також у зв’язку зі зміною системи оподаткування пропорційно до зміни податкового навантаження внаслідок зміни системи оподаткування;
7) зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу споживчих цін, зміни курсу іноземної валюти, зміни біржових котирувань або показників Platts, ARGUS, регульованих цін (тарифів), нормативів, середньозважених цін на електроенергію на ринку “на добу наперед”, що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни;
8) зміни умов у зв’язку із застосуванням положень частини шостої статті 41 Закону.У разі внесення змін до істотних умов договору про закупівлю у випадках, передбачених цим пунктом, замовник обов’язково оприлюднює повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю відповідно до вимог Закону.	
5	Дії замовника при відмові переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю, неукладення договору про закупівлю з вини учасника або ненадання замовнику підписаного договору у строк, визначений Законом, або ненадання переможцем процедури закупівлі документів, що підтверджують відсутність підстав, установлених статтею 17 Закону 	5.1 У разі відмови переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації, неукладення договору про закупівлю з вини учасника або ненадання замовнику підписаного договору у строк, визначений Законом, або ненадання переможцем процедури закупівлі документів, що підтверджують відсутність підстав, установлених статтею 17 Закону, замовник відхиляє тендерну пропозицію такого учасника, визначає переможця процедури закупівлі серед тих учасників, строк дії тендерної пропозиції яких ще не минув, та приймає рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених статтею 33 Закону. 
	
6	Розмір, вид, строк та умови надання, повернення та неповерненння забезпечення виконання договору про закупівлю	6.1 Замовник  не  вимагає  надання  забезпечення  виконання договору про закупівлю.	

ДОДАТОК 1 до тендерної документації 

ЦІНОВА ПРОПОЗИЦІЯ
Інформація про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики предмета закупівлі

1. Предмет закупівлі: ДК 021:2015, код 09310000-5 – Електрична енергія (електрична енергія з урахування послуг на її передачу та розподіл), - товар, у вигляді активної електричної енергії.
У разі здійснення закупівель, визначених абзацом першим цього пункту, замовники не можуть установлювати вимоги до предмета закупівлі, що не передбачені відповідним національним стандартом (за наявності національного стандарту для відповідного предмета закупівлі)
 
Найменування товару	Одиниця виміру	Кількість	
Електрична енергія 	кВт/год	52000	

2. Нормативно-правові акти:
Умови постачання електричної енергії Споживачу повинні відповідати наступним нормативно-правовим актам:
- Закону України «Про ринок електричної енергії» від 13.04.2017 № 2019-VIII (зі змінами);
- Правилам роздрібного ринку електричної енергії, затвердженим постановою Національної комісії, що здійснює регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг  від 14.03.2018 № 312 зі змінами згідно постанови НКРЕКП від 21.12 .2018 № 2002, від 18.07.2019 № 1525,від 26.06.2020 № 1219;
- Кодексу систем розподілу, затвердженому постановою Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг  від 14.03.2018 № 310 зі змінами згідно  постанови НКРЕКП від 03.12.2019 № 2595, від 24.06.2020 № 1209;
- Кодексу системи передачі, затвердженому постановою Національної комісії, що здійснює регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг  від 14.03.2018 № 309 зі змінами згідно постанови НКРЕКП від 21.06.2019 № 1120, від 05.11.2019 № 2267, від 07.02.2020 № 360, від 03.06.2020 № 1070, від 16.09.2020 № 1724.
- Кодексу комерційного обліку електричної енергії (Постанова НКРЕКП від 14.03.2018 року № 311);
- Ліцензійним умовам провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії споживачу (Постанова НКРЕКП від 27.12.2017 року № 1469);
- Ліцензійним умовам провадження господарської діяльності з розподілу електричної енергії (Постанова НКРЕКП від 27.12.2017 року № 1470).

3. Якість електричної енергії:
Електрична енергія повинна постачатися із дотриманням граничних показників якості електричної енергії, визначених державними стандартами, на межі балансової належності електромереж в точці продажу електричної енергії, а саме:
відхилення напруги (тривалість часу відхилення напруги понад нормально припустиме визначається у відповідності до ГОСТ 13109-97): нормально припустиме значення для рівня напруги 0,22 кВ та вище — +/- 5%, гранично припустиме значення для рівня напруги 0,22 кВ та вище — +/- 10%;
провал напруги (зниження рівня нижче гранично припустимого значення) — не більше 30 секунд.

4. Строк постачання: до 31.12.2023 (включно).

5. Місце постачання:

5.1. Навчальний заклад: 42001, Сумська обл., м. Ромни, вул. Коржівська, 44-А
6. Для   забезпечення   безперервного   постачання  електричної  енергії  Замовнику Учасник зобов’язується здійснювати своєчасну закупівлю електричної енергії в обсягах, що за належних умов забезпечать задоволення попиту на споживання електричної енергії Замовником.
7. Учасник  зобов’язується  забезпечити  комерційну  якість  постачання  електричної енергії, що передбачає вчасне та повне інформування Замовника про умови постачання електричної енергії, ціни на електричну енергію та вартість послуг, що надаються, надання роз’яснень положень актів чинного законодавства, якими регулюються відносини Сторін, ведення точних та прозорих розрахунків із Замовником, а також можливість вирішення спірних питань шляхом досудового врегулювання.
8. Параметри  якості  електроенергії  в  точках  приєднання  споживача  в  нормальних умовах експлуатації мають відповідати параметрам, визначеним у ДСТУ EN 50160:2014 «Характеристики напруги електропостачання в електричних мережах загальної призначеності».
9. При  виконанні  замовлення  Учасник  дотримується вимог чинного законодавства із захисту довкілля:
-	технічні, якісні характеристики предмету закупівлі повинні відповідати встановленим/зареєстрованим діючим нормативним актам (стандартам, умовам, тощо), які передбачають застосування заходів із захисту довкілля;
-	характеристики предмету закупівлі повинні відповідати вимогам чинних нормативно-правових актів щодо встановлення рівнів шкідливого та біологічного впливу на навколишнє природнє середовище і здоров’я людини;
-	при виконанні замовлення Учасник дотримується правил протипожежної безпеки, санітарних норм, використовує якісні матеріали, машини, механізми та іншу техніку, які відповідають вимогам діючого природоохоронного законодавства.
10. При поданні пропозицій Учасником, повинні бути враховані чинні нормативно-правові документи, які запроваджують спеціальні економічні та інші обмежувальні заходи та заходи у сфері зовнішньоекономічної діяльності, зокрема:
-	Закон України від 14.08.2014р. №  1644-VII «Про санкції»;
-	Закон України від 14.10.2014р. № 1702-VII «Про запобігання та протидію легалізації (відмиванню) доходів, одержаних злочинним шляхом, фінансуванню тероризму та фінансуванню розповсюдження зброї масового знищення»;
-	Закон України від 16.04.1991р. № 959-XII «Про зовнішньоекономічну діяльність»;
-	Указу Президента України від 15.05.2017р. N 133/2017 «Про рішення Ради національної безпеки і оборони України від 28 квітня 2017 року «Про застосування персональних спеціальних економічних та інших обмежувальних заходів (санкцій)»;
-	Указу Президента України від 14.05.2018 № 126/2018 «Про рішення Ради національної безпеки і оборони України від 2 травня 2018 року «Про застосування та скасування персональних спеціальних економічних та інших обмежувальних заходів (санкцій)»;
-	Указу Президента України від 06.03.2018 № 57/2018 «Про рішення Ради національної безпеки і оборони України від 1 березня 2018 року «Про застосування персональних спеціальних економічних та інших обмежувальних заходів (санкцій)»;
-	Постанова КМУ від 30.12.2015 № 1147 «Про заборону ввезення на митну територію України товарів, що походять з Російської Федерації»;
-	Постанова КМУ від 30.12.2015 № 1146 «Про ставки ввізного мита стосовно товарів, що походять з Російської Федерації»;
-	Розпорядження КМУ від 11.09.2014р. № 829-р «Про пропозиції щодо застосування персональних спеціальних економічних та інших обмежувальних заходів»;
-	Розпорядження КМУ від 12.08.2015р. N 808-р «Про розширення пропозицій щодо застосування персональних спеціальних економічних та інших обмежувальних заходів»;
-	інші нормативно-правові акти щодо запровадження спеціальних економічних та інших обмежувальних заходів.
11. Ціна товару (тендерна пропозиція учасника) включає вартість послуг на її передачу та розподіл, сплату податків, з урахуванням оператора системи передачі електричної енергії 

ДОДАТОК № 1
до тендерної документації 
Форма «Цінова пропозиція»  
(форма, що заповнюється учасником згідно умов цієї тендерної документації та надається у складі тендерної пропозиції)
(фірмовий бланк учасника)

ЦІНОВА ПРОПОЗИЦІЯ

Найменування товару	Кількість
	Ціна за одиницю (кВт/год), грн. з ПДВ*	Загальна вартість тендерної пропозиції, грн. з ПДВ*	
Електрична енергія 
 (з урахуванням регульованого тарифу на послуги з передачі електричної енергії та тарифу на послуги з розподілу електричної енергії	52000  кВт/год			

Умови постачання електричної енергії Споживачу повинні відповідати наступним нормативно-правовим актам:
     - Закону України «Про публічні закупівлі»;
     - Кодексу систем розподілу, затвердженого постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 310;
     - Кодексу системи передачі, затвердженого постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 309;
     - Закону України від 13.04.2017 № 2019-VIII «Про ринок електричної енергії»;
     - «Правилам роздрібного ринку електричної енергії», затвердженим постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 312;
- Іншим нормативно-правовим актам, прийнятим на виконання Закону України «Про ринок електричної енергії».
Параметри якості електроенергії в точках приєднання споживачів в нормальних умовах експлуатації мають відповідати параметрам, визначеним у ДСТУ EN 50160:2014 “Характеристики напруги електропостачання в електричних мережах загальної призначеності” (далі – ДСТУ EN 50160:2014).

__________________________ (ПІБ, підпис, відбиток печатки (за наявності))
*якщо учасник не є платником ПДВ, або на товар не нараховується ПДВ згідно чинного законодавства – зазначити «без ПДВ»

          

ДОДАТОК № 2
                                                                                                                до Тендерної документації 

Перелік документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених 
у частинах першій та другій статті 17 Закону (однією довідкою в довільній формі):
Учасник процедури закупівлі в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції підтверджує відсутність підстав, передбачених пунктами 5, 6, 12 і 13 частини першої та частиною другою Статті 17.

ДЛЯ ПЕРЕМОЖЦЯ

Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує десяти днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику документи шляхом оприлюднення їх в електронній системі закупівель, що підтверджують відсутність підстав, визначених пунктами 5, 6, 12 і 13 частини першої та частиною другою Статті 17 Закону, а саме:

1. довідка, видана Уповноваженим органом, про те, що фізична особа, яка є учасником процедури закупівлі, не була засуджена за кримінальне правопорушення, учинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язаний з хабарництвом та відмиванням коштів), судимість з якої знято або погашено у встановленому законом порядку (довідка має бути видана не більше ніж за 30 календарних днів відносно дати розкриття пропозицій);
2. довідка, видана Уповноваженим органом, про те, що службова (посадова) особа учасника, яка підписала тендерну пропозицію, не була засуджена за кримінальне правопорушення, вчинене з корисливих мотивів (зокрема, пов'язане з хабарництвом, шахрайством та відмиванням коштів), судимість з якої знято або погашено у встановленому законом порядку; (довідка має бути видана не більше ніж за 30 календарних днів відносно дати розкриття пропозицій);
3. Довідка в довільній формі, що підтверджує відсутність підстави по пункту 12 частини першої та частині другій статті 17.

Додаток 3 
до тендерної документації
ПРОЕКТ ДОГОВОРУ

ДОГОВІР №
про постачання електричної енергії споживачу     
м. Ромни                                                                                             «__»________2023року

Державний професійно - технічний навчальний заклад «Роменське вище професійне училище», в особі директора Помарана Павла Івановича , який діє на підставі Статуту  (далі – Споживач), з однієї сторони, і ____________________________________________в особі
_________________________________________________________________________________, 
який діє на підставі ___________________________ (далі – Постачальник), з іншої сторони, надалі разом –  Сторони, а кожна окремо - Сторона, керуючись Цивільним кодексом України, Господарським кодексом України з урахуванням особливостей, визначених Законом України «Про публічні закупівлі» від від 19 вересня 2019 року № 114-IX (зі змінами), іншими нормативно-правовими актами, уклали даний Договір на постачання електричної енергії (електрична енергія та розподіл) споживачу (далі - договір) про наступне: 
1. Загальні положення

1.1. Цей договір про постачання електричної енергії (електрична енергія та розподіл) споживачу (далі – Договір) встановлює порядок та умови постачання електричної енергії як товарної продукції Споживачу Постачальником електричної енергії.
1.2. Умови цього Договору розроблені відповідно до Закону України «Про ринок електричної енергії» та Правил роздрібного ринку електричної енергії, затверджених постановою Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг, від 14.03.2018 № 312 (далі - ПРРЕЕ) з урахуванням вимог Закону України «Про публічні закупівлі». 
1.3.Терміни, що використовуються в цьому договорі використовуються у розмінні Закону України «Про ринок електричної енергії» та ПРРЕЕ.

2. Предмет Договору

2.1. За цим Договором Постачальник у 2023 році  продає електричну енергію та здійснює її розподіл Споживачу, для забезпечення потреб об’єктів Споживача, енергії (електрична енергія та розподіл), код за ДК 021:2015: 09310000-5 Електрична енергія,  а Споживач оплачує Постачальнику вартість використаної (купованої) електричної енергії з розподілом згідно з умовами цього Договору.
2.2. Обов’язковою умовою для постачання електричної енергії з розподілом Споживачу є наявність у нього укладеного в установленому порядку з оператором системи розподілу договору про надання послуг з розподілу, на підставі якого Споживач набуває право отримувати послугу з розподілу електричної енергії.
2.3. Підписанням цього Договору Постачальник підтверджує, що має всі необхідні ліцензії та дозволи на постачання Товару за цим Договором, а також зобов’язується забезпечити дійсність таких ліцензій (дозволів) на весь строк дії Договору.
2.4. Період постачання електричної енергії з розподілом  за Договором: по 31.12.2023 (включно).
2.5. Кількість товару за цим Договором становить  ____________  кВт/год. Щомісячне споживання електричної енергії визначено в додатку 2 до цього Договору, що є його невід’ємною частиною.
2.6. Обсяги закупівлі можуть бути змінені з урахуванням фактичного споживання електричної енергії  та розміру реального фінансування.
2.7. Місце поставки (передачі) товару: ____________________________

3. Умови постачання

3.1. Постачання електричної енергії з розподілу Споживачу здійснюється Постачальником на підставі поданої Споживачем заявки.
3.2. Споживач має право вільно змінювати Постачальника відповідно до процедури, визначеної ПРРЕЕ, та умов цього Договору.
3.3. Постачальник за цим Договором не має права вимагати від Споживача будь-якої іншої плати за електричну енергію, що не визначена у комерційній пропозиції, яка є додатком 2 до цього Договору.
4. Якість постачання електричної енергії

4.1. Для забезпечення безперервного постачання електричної енергії енергії (електрична енергія та розподіл)   Споживачу Постачальник зобов’язується здійснювати своєчасну закупівлю електричної енергії в обсягах, що за належних умов забезпечать задоволення попиту на споживання електричної енергії Споживачем.
4.2. Якість та технічні характеристики електричної енергії з розподілом, що постачається Споживачу мають відповідати  вимогам встановленим чинним законодавством України, національними стандартами України, іншими нормативно-технічними документами, в тому числі ДСТУ EN 50160:2014.
4.3. Постачальник зобов’язується забезпечити комерційну якість послуг, які надаються Споживачу за цим Договором, що передбачає вчасне та повне інформування Споживача про умови постачання електричної енергії, ціни на електричну енергію та вартість послуг, що надаються, надання роз’яснень положень актів чинного законодавства, якими регулюються відносини Сторін, ведення точних та прозорих розрахунків із Споживачем, а також можливість вирішення спірних питань шляхом досудового врегулювання. 
4.4. Споживач має право на отримання компенсації за недотримання показників комерційної якості надання послуг Постачальником. Постачальник зобов’язується надавати компенсацію Споживачу за недотримання показників комерційної якості надання послуг Постачальником у порядку, затвердженому Регулятором, опублікувати на своєму офіційному веб-сайті порядок надання компенсацій та їх розміри.

5. Ціна, порядок обліку та оплати електричної енергії

5.1. Ціна цього Договору становить ______________грн., крім того ПДВ_____________, разом з ПДВ _______________________
5.2. Ціна за одиницю Товару:
 складає _______грн., крім того ПДВ____________, разом з ПДВ ___________;
5.3. Ціна Товару включає в себе вартість послуг оператора системи передачі щодо надання послуг з передачі електричної енергії , які необхідні для виконання цього Договору.
	5.4. Ціна Товару та цього Договору включає вартість послуг з розподілу електричної енергії, технічного обслуговування, комерційного обліку, тощо. Вказані послуги оплачуються Споживачем самостійно. 
5.5. Ціна цього Договору та ціна за одиницю Товару може змінюватись у випадках передбачених частиною 5 статті 41 Закону України «Про публічні закупівлі» з урахуванням особливостей визначених цим Договором. 
5.6. У разі настання причин для зміни умов Договору на підставі підпунктів другого та четвертого частини 5 статті 41 Закону України «Про публічні закупівлі», для узгодження можливості внесення таких змін до Договору, Постачальник повинен надати відповідні підтверджуючі документи, у тому числі документи, що підтверджують факт коливання ціни електричної енергії на ринку по відношенню до ціни на електричну енергію, яка була встановлена у Договорі (із зазначенням процентного відношення такого коливання), у разі настання причин для зміни умов Договору на підставі підпункту другого частини 5 статті 41 Закону України «Про публічні закупівлі». При цьому узгодження можливості внесення змін до Договору на підставі підпункту другого частини 5 статті 41 Закону передбачається Споживачем лише після здійснення Постачальником поставки електричної енергії в обсязі не менше ніж 20% загального планового обсягу постачання електричної енергії, визначеного у Договорі (крім випадків зміни ціни за одиницю товару в бік зменшення).
5.7. Ціна Товару та цього Договору може бути змінена за взаємною згодою сторін, у випадку зміни регульованих цін (тарифів) і нормативів, які є складовими ціни електричної енергії відповідно до п. 5.3 цього Договору та чинного законодавства України за умови, що такі зміни не призведуть до збільшення суми Договору. Зміна відповідної частини ціни за одиницю Товару здійснюється в частині зміни регульованих цін (тарифів) шляхом укладанням додаткової угоди до Договору та набувають чинності з дати введення регульованих цін (тарифів) на послуги з передачі електричної енергії.
5.8. Розрахунковим періодом за цим Договором є календарний місяць.
5.9. По закінченні розрахункового періоду Постачальник зобов’язаний надати для підписання Споживачу Акт приймання-передачі електричної енергії. Споживач зобов’язаний розглянути та підписати вказаний акт у строк, що не перевищує 5 ( п’яти) робочих днів або дати вмотивовану відмову від підписання такого акту, у цей же строк.
5.10. Оплата електричної енергії за розрахунковий період здійснюється Споживачем за фактично відпущену електричну енергію до 15 числа місяця наступного за розрахунковим на підставі акту прийому-передачі електричної енергії підписаного сторонами.
Датою виконання зобов’язань Споживача щодо оплати за спожиту електричну енергію вважається дата перерахування Споживачем на банківський рахунок Постачальника грошових коштів.
5.11. Виставлений Постачальником рахунок на оплату має містити чітку інформацію про суму платежу, розрахунковий період, інформацію щодо адреси, телефонів, офіційних веб-сайтів для отримання інформації про подання звернень, скарг та претензій щодо якості постачання електричної енергії та надання повідомлень про загрозу електробезпеки, а також іншу інформацію що передбачена чинним законодавством України, в тому числі інформацію про захист прав споживачів.
5.12. У випадку несвоєчасного виставлення Постачальником рахунка на оплату, або наявності в ньому розбіжностей між підписаним Сторонами Актом приймання-передачі електричної енергії, Споживач має право повернути такий рахунок без оплати, при цьому відповідальність передбачена п. 9.2 Договору до Споживача не застосовується.  В такому випадку Споживач зобов’язань здійснити оплату за спожиту електричну енергію протягом 3 (трьох) робочих днів з моменту отримання  виправленого рахунку на оплату, але в будь-якому випадку не раніше строків проведення оплати визначених п. 5.10. Договору.

6. Права та обов’язки Споживача
6.1. Споживач має право:
1) отримувати електричну енергію на умовах, зазначених у цьому Договорі;
2) купувати електричну енергію із забезпеченням рівня якості комерційних послуг, відповідно до вимог діючих стандартів якості надання послуг, затверджених НКРЕКП (Регулятором), а також на отримання компенсації за порушення таких вимог, розмір якої визначається у  затвердженому Регулятором порядку та публікується офіційному веб-сайті Постачальника;
4) безоплатно отримувати всю інформацію стосовно його прав та обов’язків, інформацію про ціну, порядок оплати спожитої електричної енергії, а також іншу інформацію, що має надаватись Постачальником відповідно до чинного законодавства та/або цього Договору;
5) безоплатно отримувати інформацію про обсяги та інші параметри власного споживання електричної енергії;
6) звертатися до Постачальника для вирішення будь-яких питань, пов’язаних з виконанням цього Договору;
8) вимагати від Постачальника пояснень щодо отриманих рахунків/актів і у випадку незгоди з порядком розрахунків або розрахованою сумою вимагати проведення звіряння розрахункових даних та/або оскаржувати їх в установленому цим Договором та чинним законодавством порядку;
9) проводити звіряння фактичних розрахунків в установленому ПРРЕЕ порядку з підписанням відповідного акта;
10) вільно обирати іншого електропостачальника та розірвати цей Договір у встановленому цим Договором та чинним законодавством порядку;
11) оскаржувати будь-які несанкціоновані, неправомірні чи інші дії Постачальника, що порушують права Споживача, та брати участь у розгляді цих скарг на умовах, визначених чинним законодавством та цим Договором;
12) отримувати відшкодування збитків від Постачальника, понесених у зв’язку з невиконанням або неналежним виконанням Постачальником своїх зобов’язань перед Споживачем, відповідно до умов цього Договору та чинного законодавства;
13) перейти на постачання електричної енергії до іншого електропостачальника, у разі наявності договору споживача про надання послуг з розподілу електричної енергії та відсутності припинення постачання електричної енергії внаслідок наявності заборгованості за постачання електричної енергії перед діючим Постачальником, та/або достроково призупинити чи розірвати цей Договір у встановленому ним порядку;
14) інші права, передбачені чинним законодавством і цим Договором.
6.2. Споживач зобов’язується:
1) забезпечувати своєчасну та повну оплату спожитої електричної енергії згідно з умовами цього Договору;
2) укласти в установленому порядку договір споживача про надання послуг з розподілу електричної енергії з оператором системи для набуття права на правомірне споживання електричної енергії та фізичну доставку електричної енергії до межі балансової належності об’єкта Споживача;
3) раціонально використовувати електричну енергію, обережно поводитися з електричними пристроями та використовувати отриману електричну енергію виключно для власного споживання та не допускати несанкціонованого споживання електричної енергії;
4) протягом 5 робочих днів до початку постачання електричної енергії новим електропостачальником, але не пізніше дати, визначеної цим Договором, розрахуватися з Постачальником за спожиту електричну енергію;
5) надавати забезпечення виконання зобов’язань з оплати за постачання електричної енергії у випадку неможливості погасити заборгованість за постачання та/або перебування в процесі ліквідації чи банкрутства відповідно до Цивільного кодексу України та ПРРЕЕ;
6) безперешкодно допускати на свою територію, у свої житлові, виробничі, господарські та підсобні приміщення, де розташовані вузли обліку електричної енергії, засоби вимірювальної техніки тощо, представників Постачальника після пред’явлення ними службових посвідчень для звіряння показів щодо фактично спожитої електричної енергії;
7) відшкодовувати Постачальнику збитки, понесені ним у зв’язку з невиконанням або неналежним виконанням Споживачем своїх зобов’язань перед Постачальником, що покладені на нього чинним законодавством та/або цим Договором;
8) виконувати інші обов’язки, покладені на Споживача чинним законодавством та/або цим Договором.

8. Порядок припинення та відновлення постачання електричної енергії

8.1. Постачальник має право звернутися до оператора системи з вимогою про відключення об’єкта Споживача від електропостачання у випадку порушення Споживачем строків оплати за цим Договором, у тому числі за графіком погашення заборгованості.
8.2. Припинення електропостачання не звільняє Споживача від обов’язку сплатити заборгованість Постачальнику за цим Договором.
8.3. Відновлення постачання електричної енергії Споживачу може бути здійснено за умови повного розрахунку Споживача за спожиту електричну енергію за цим Договором або складення Сторонами графіка погашення заборгованості на умовах цього Договору та відшкодування витрат Постачальника на припинення та відновлення постачання електричної енергії.
8.4. Якщо за ініціативою Споживача необхідно припинити постачання електричної енергії на об’єкт Споживача для проведення ремонтних робіт, реконструкції чи технічного переоснащення тощо, Споживач має звернутися до оператора системи.

9. Відповідальність Сторін

9.1. За невиконання або неналежне виконання своїх зобов’язань за цим Договором Сторони несуть відповідальність, передбачену цим Договором та чинним законодавством.
9.2. Постачальник має право вимагати від Споживача відшкодування збитків, а Споживач відшкодовує збитки, понесені Постачальником, виключно у разі:
- за прострочення строків оплати Споживач сплачує Постачальнику пеню у розмірі 0,1% від суми простроченого платежу за кожний день прострочення, але не більше подвійної облікової ставки Національного банку України, що діяла у період, за який сплачується пеня;
- відмови Споживача надати представнику Постачальника доступ до свого об’єкта, що завдало Постачальнику збитків, - в розмірі фактичних збитків Постачальника.
9.3. Постачальник відшкодовує Споживачу збитки, понесені Споживачем у зв’язку з припиненням постачання електричної енергії Споживачу оператором системи на виконання неправомірного доручення Постачальника, в обсягах, передбачених ПРРЕЕ.
9.4. Постачальник не відповідає за будь-які перебої у передачі або розподілі електричної енергії, які стосуються функціонування, обслуговування та/або розвитку системи передачі та/або системи розподілу електричної енергії, що сталися з вини відповідального оператора системи.
9.5. Порядок документального підтвердження порушень умов цього Договору, а також відшкодування збитків встановлюється ПРРЕЕ.

10. Порядок зміни електропостачальника

10.1. Зміна Споживачем електропостачальника здійснюється відповідно до вимог чинного законодавства, після укладення договору постачання електричної енергії з іншим електропостачальником відповідно до вимог Закону України «Про публічні закупівлі». 
10.2. Постачальник вважається повідомленим Споживачем про намір змінити постачальника з моменту розміщення на сайті https://prozorro.gov.ua/ повідомлення про намір укласти договір з іншим електропостачальником.
10.3. У випадку зміни електропостачальника, поточний Постачальник зобов’язаний забезпечити постачання електричної енергії Споживачу до кінця відповідного розрахункового періоду (календарного місяця).   
11. Порядок розв’язання спорів
11.1. Спори та розбіжності, що можуть виникнути із виконанні умов цього Договору, у разі якщо вони не будуть узгоджені шляхом переговорів між Сторонами.
11.2. Під час вирішення спорів Сторони мають керуватися порядком врегулювання спорів, встановленим ПРРЕЕ та Положенням про ІКЦ. 
11.3. У разі недосягнення між Сторонами згоди шляхом проведення переговорів чи неотримання Споживачем у встановлені  чинним законодавством України строки відповіді Постачальника, Споживач має право звернутися із заявою про вирішення спору до Регулятора чи його територіального підрозділу та/або до енергетичного омбудсмена, центрального органу виконавчої влади, що забезпечує формування державної політики у сфері нагляду (контролю) в галузі електроенергетики (або забезпечує формування та реалізує державну політику в електроенергетичному комплексі), Антимонопольного комітету України або до суду (за вибором Споживача).
11.4. Врегулювання спорів Регулятором чи його територіальним підрозділом здійснюється відповідно до затвердженого Регулятором порядку. Звернення Споживача до Регулятора чи його територіального підрозділу не позбавляє Сторони права щодо вирішення спору в судовому порядку.

11.	Форс-мажорні обставини

12.1. Сторони цього Договору звільняються від відповідальності за невиконання або неналежне виконання зобов’язань у разі виникнення обставин непереборної сили, які не існували під час укладання Договору, виникли поза волею Сторін (аварія, катастрофа, стихійні природні явища надзвичайної сили, ембарго, блокади, епідемія, війна тощо), якщо ці обставини вплинули на виконання цього Договору.
12.2. Сторона, яка не може виконувати зобов’язання за цим Договором унаслідок дії обставин непереборної сили, повинна повідомити іншій Стороні про їх настання/припинення і досягти домовленості щодо продовження термінів виконання зобов’язань або припинення дії Договору. Дія обставин непереборної сили підтверджується довідкою (Сертифікатом) Торгово-промислової палати чи документами інших компетентних органів, що уповноважені посвідчувати обставини непереборної сили відповідно до чинного законодавства України.
12.3. Якщо ці обставини будуть продовжуватися більше 3 (трьох) місяців, кожна із Сторін в односторонньому порядку має право розірвати цей Договір без укладання додаткової угоди, повідомивши (письмово) іншу Сторону за 20 (двадцять) днів до його розірвання, шляхом направлення письмового повідомлення на адресу іншої Сторони із зазначенням дати розірвання Договору.

13. Строк дії Договору та інші умови

13.1. Цей Договір набуває чинності з дати його підписання уповноваженими представниками Сторін і діє в частині постачання електричної енергії з _________ до 31 грудня 2023 року (включно), але в будь-якому випадку до моменту остаточного виконання Сторонами взятих за цим Договором зобов’язань.
Зобов’язання за Договором виникають у Споживача в разі наявності та в межах фінансування.
13.1. Дія Договору може продовжуватися на строк, достатній для проведення процедури закупівлі на початку наступного року, в обсязі, що не перевищує 20% (двадцять відсотків) суми, визначеної в початковому Договорі, укладеному в попередньому році, якщо видатки на цю мету затверджено в установленому порядку.
13.2. Обмін Сторонами інформацією та всі ніші повідомлення за цим договором направляється  одна одній в порядку визначеному п. 3.4. цього Договору.
13.3. Сторони погодилися, що текст Договору, будь-які матеріали, інформація та будь-які відомості, що стали відомі в процесі виконання зобов’язань за Договором, є конфіденційними і не можуть передаватися третім особам без попередньої згоди іншої Сторони, крім випадків, передбачених чинним законодавством України.
13.4. Жодна зі Сторін не вправі передавати свої права та обов’язки за цим Договором будь-якій третій стороні без письмової згоди іншої Сторони.
13.5. Істотні умови цього Договору не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов’язань Сторонами у повному обсязі, крім випадків передбачених умовами цього Договору з урахуванням вимог Закону України «Про публічні закупівлі».
13.6. Визнання недійсним окремого положення Договору не тягне за собою визнання  недійсним цього Договору в цілому.
13.7. Всі зміни та доповнення до цього Договору можуть бути внесені тільки за домовленістю Сторін, яка оформлюється додатковою угодою до цього Договору. 
13.8. Цей Договір укладено у двох автентичних примірниках, які мають однакову юридичну силу, один з них зберігається у Постачальника, другий - у Споживача.
13.9. В усьому іншому, що не передбачено цим Договором, сторони керуються чинним законодавством України.
13.10. Сторони зобов’язуються письмово повідомляти про зміну реквізитів (місцезнаходження, найменування, організаційно-правової форми, банківських реквізитів тощо).
13.12. Невід’ємною частиною цього Договору є:
-	Додаток № 1: Заява - приєднання до договору про постачання електричної енергії  Споживачу;
-	Додаток № 2: Комерційна пропозиція
-	Додаток № 3: Обсяги постачання електричної енергії
-	Додаток № 4: Порядок змін умов договору про постачання.
 
4. Місцезнаходження та банківські реквізити Сторін

СПОЖИВАЧ

______________________ /П.І.Б./
 М.П.  (підпис)	ПОСТАЧАЛЬНИК
Повна назва
Код ЄДРПОУ

Місцезнаходження (адреса)

Банківські реквізити 
Телефон

Посада уповноваженої особи

______________________ /П.І.Б./
 М.П.  (підпис) 	

Додаток 1
до договору про постачання електричної енергії споживачу№ _________ від _____________ р.

ЗАЯВА-ПРИЄДНАННЯ
до договору про постачання електричної енергії споживачу

Керуючись статтями 633, 634, 641, 642 Цивільного кодексу України, Правилами роздрібного ринку електричної енергії, затвердженими постановою НКРЕКП ____від ____ (далі - Правила роздрібного ринку), та ознайомившись з умовами договору про постачання електричної енергії з розподілом споживачу ________________ (далі - Договір) на сайті електропостачальника ___  (далі - Постачальник) в мережі Інтернет за адресою: ____,* приєднуюсь до умов Договору на умовах комерційної пропозиції Постачальника № ________________________ з такими нижченаведеними персоніфікованими даними.

Персоніфіковані дані Споживача:
1	Прізвище, ім’я, по батькові,
(для юридичних осіб - повна назва):		
2	Унікальний номер запису в Єдиному державному демографічному реєстрі (для фізичних осіб) (за наявності):		
3	Паспортні дані, реєстраційний номер облікової картки платника податків (за наявності), код ЄДРПОУ (обрати необхідне):		
4	Наявність/відсутність статусу платника єдиного податку (для фізичних осіб - підприємців та юридичних осіб):		
5	Перелік та характеристика об’єктів:	
	Вид об'єкта (квартира, житловий чи садовий будинок, магазин, кафе, склад тощо):	Адреса об’єкта:	ЕІС-код об’єкта (площадки вимірювання):	Номер запису про право власності та реєстраційний номер об'єкта нерухомого майна в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно або назва, номер та дата видачі (підписання) документа, який підтверджує право користування об'єктом:	
5.1					
5.2					
5.3					
6	Найменування оператора системи, з яким Споживач уклав договір розподілу (передачі) електричної енергії:		
7	Джерело обміну документами та інформацією (номер засобу зв'язку, офіційна електронна адреса та адреса електронної пошти (за наявності)):		
8	Інформація про наявність пільг/субсидії (є/немає):		
9	ЕІС-код електропостачальника як суб’єкта ринку електричної енергії, присвоєний у встановленому порядку:		
Початок постачання електричної енергії (не раніше дати подання заяви-приєднання та за умови приєднання (підключення) об'єкта споживача до електромереж оператора системи): "_____" _______________ 20___ р.

Примітка:

За кожним об’єктом споживача надаються окремі ЕІС-коди точок комерційного обліку. Якщо таких точок більше однієї, їх перелік наводиться у додатку до заяви-приєднання.
Погодившись з цією заявою-приєднанням (акцептувавши її), Споживач засвідчує вільне волевиявлення щодо приєднання до цього Договору в повному обсязі.
З моменту акцептування цієї заяви-приєднання в установленому ПРРЕЕ порядку Споживач та Постачальник набувають всіх прав та обов’язків за Договором і несуть відповідальність за їх невиконання (неналежне виконання) згідно з умовами Договору та чинного законодавства України.
Своїм підписом Споживач підтверджує згоду на автоматизовану обробку його персональних даних згідно з чинним законодавством та можливу їх передачу третім особам, які мають право на отримання цих даних згідно з чинним законодавством, у тому числі щодо кількісних та/або вартісних обсягів наданих за Договором послуг.

Відмітка про згоду Споживача на обробку персональних даних:

__________________
(дата)	__________________
(особистий підпис)	__________________
(П.І.Б. Споживача)	
У разі отримання субсидії та/або пільг з оплати електричної енергії, заява-приєднання має містити нижченаведену інформацію:

Порядковий номер	Прізвище, ім'я та по батькові
пільговика	Розмір субсидії/ пільги	Підтверджуючий документ	

Споживач зобов'язується у місячний строк повідомити Постачальника про зміну будь-якої інформації та даних, зазначених у заяві-приєднанні.

Реквізити Споживача (дата народження (для фізичних осіб), адреса реєстрації (юридична адреса), адреса проживання (поштова адреса) (якщо відрізняється від адреси реєстрації) Споживача, реквізити представника Споживача із зазначенням документу, яким визначені повноваження представника тощо):
______________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________

До заяви-приєднання додаються (відмітити те, що надається):
	Копія паспорта (для фізичних осіб).	
	Витяг, або копія виписки (довідки) з ЄДР (для юридичних осіб та фізичних осіб-підприємців).	
	Копія документа, що посвідчує право особи діяти від імені юридичної особи (довіреність, статут чи витяг зі статуту з повноваженнями органів управління Споживача, наказ про призначення керівника тощо) (для юридичних осіб), копія документу, що посвідчує право на представництво інтересів особи у випадку подання заяви представником фізичної особи (довіреність, видана в установленому порядку).	
	Копія довідки про присвоєння ідентифікаційного номера фізичної особи - платника податків або реєстраційний номер картки платника податків. (Від фізичних осіб, які через свої релігійні або інші переконання відмовляються від прийняття ідентифікаційного номера, офіційно повідомили про це відповідні органи державної влади і мають відмітку у паспорті довідка про присвоєння ідентифікаційного номеру фізичної особи - платника податків не вимагається).	
	Копія витягу (свідоцтва) з реєстру платників податку на додану вартість.	
	Копія документа, яким визначено право власності чи користування (оренда, позичка, управління тощо) на об'єкт (приміщення),  або копія документа, що підтверджує право власності чи користування на земельну ділянку (у разі відсутності на відповідній земельній ділянці об'єкта).	
	Копія декларації про початок виконання будівельних робіт або дозволу на виконання будівельних робіт (для укладення договору про постачання електричної енергії споживачу на будівельні майданчики).	
	У визначених законодавством випадках - копія декларації про готовність об’єкта до експлуатації або сертифіката (для новозбудованих та реконструйованих електроустановок).	
	Документи, що підтверджують наявність договору, укладеного з оператором системи на послуги з розподілу (передачі) електричної енергії (паспорт точки розподілу (передачі), інформація про присвоєний ЕІС-код, копія договору про надання послуг з розподілу електричної енергії з відповідними додатками, довідка тощо).	
	Перелік об'єктів (з адресами) та ЕІС-кодів точок комерційного обліку (якщо їх декілька).	
	Заява про обрання тарифу диференційованого за періодами доби (для побутових споживачів, за наявності відповідного засобу обліку, запрограмованого постачальником послуг комерційного обліку).	
	Заява про застосування тарифу для електроопалення (для споживачів які проживають в житлових будинках (у тому числі в житлових будинках готельного типу, квартирах та гуртожитках), обладнаних у встановленому порядку електроопалювальними установками) з підтверджуючими документами.	
	Інші документи, передбачені ПРРЕЕ:	

Відмітка про підписання Споживачем (представником) цієї заяви-приєднання:

__________________
(дата)	__________________
(особистий підпис)	_______________________________
(П.І.Б. Споживача, представника)	

Додаток 2
до договору про постачання електричної енергії споживачу
№ ____ від "____" __________ 2023 року

Комерційна пропозиція № 
для споживачів, які не відносяться до сегменту ринку, обов’язки постачання якому покладені на Постачальника універсальної послуги  

Критерії, яким має відповідати особа, що обирає дану комерційну пропозицію	-	особа є власником (користувачем) об'єкта;
-	наявний   облік   електричної   енергії   забезпечує   можливість застосування цін (тарифів), передбачених даною комерційною пропозицією;
-	споживач приєднався до умов договору споживача про надання послуг з розподілу (передачі) електричної енергії;
-	перехід прав та обов'язків до нового власника (користувача) об'єкта  за  договорами,   укладеними  відповідно  до  Правил роздрібного ринку електричної енергії не потребує додаткових узгоджень.	
Ціна	Фактична ціна (тариф) купованої Споживачем електроенергії у розрахунковому періоді, яка зазначається в акті-купівлі продажу електроенергії, становить – ___ з ПДВ, за 1 кВт∙год. 	
Обсяг постачання	Кількість: активна електрична енергія – ______ кВт*год., згідно з відповідним тарифом (ціною) на електроенергію на дату проведення процедури закупівлі. 	
Вартість договору 	Загальна вартість цього Договору становить ______ (___ гривень __ копійок), в тому числі ПДВ ___ (___ гривень __ копійок) і є орієнтовною. 
У тому числі:
За рахунок кошторисних призначень ___ грн., враховуючи ПДВ __ грн.,
За рахунок відшкодованих коштів __ грн., враховуючи ПДВ __ грн.,	
Територія здійснення ліцензованої діяльності	Не обмежена	
Спосіб оплати	Оплата здійснюється споживачем за фактично відпущену електричну енергію згідно з даними комерційного обліку.
Оплата здійснюється на поточний рахунок із спеціальним режимом використання Постачальника зазначений у розрахункових документах.
Сума переплати/недоплати Споживача визначається після завершення звітного розрахункового періоду. Сума переплати Споживача зараховується в якості оплати наступного звітного розрахункового періоду. Сума недоплати Споживача підлягає безумовній оплаті Споживачем не пізніше ___ (___) робочих днів з дня отримання рахунку.	
Договірні обсяги

	Споживач до 5 числа (включно) місяця, що передує розрахунковому,  надає Постачальнику інформацію на наступний розрахунковий місяць (прогнозний графік) про замовлене місячне (по годинах) споживання електричної енергії в цілому по Споживачу та з розбивкою по площадкам вимірювання, обсяг споживання електроенергії по яких визначається Оператором системи за допомогою щодобового автоматизованого дистанційного зчитування облікованих даних лічильників (погодинного або меншого періоду інтеграції) та площадках, на яких не встановлено АСКОЕ. 	
Коригування заявлених обсягів	В разі необхідності Споживач може скоригувати заявлений погодинний обсяг купівлі електроенергії на Д за 5 робочих днів до Д.	
Термін надання рахунку за спожиту
електричну енергію та термін його оплати	Рахунок на оплату електричної енергії надається Споживачу не пізніше пятого робочого дня з дня отримання Постачальником даних від Оператора системи розподілу про обсяги спожитої (розподіленої)електричної енергії. 
Оплата рахунку та акту прийняття-передавання електроенергії Постачальником за цим Договором має бути здійснена Споживачем протягом ___ (___) робочих днів з моменту його підписання сторонами, якщо інше, за згодою Сторін, не буде визначено в додатковій угоді до цього Договору.	
Розмір пені за порушення строку оплати та/або штраф	За внесення платежів, передбачених умовами Договору, з порушенням термінів, визначених цією комерційною пропозицією, Споживач сплачує Постачальнику пеню у розмірі подвійної облікової ставки НБУ від суми заборгованості за кожний день прострочення платежу, враховуючи день фактичної оплати. 	
Штраф за дострокове припинення дії договору	Розмір штрафу дорівнює вартості обсягу замовленої та неоплаченої електричної енергії за останній розрахунковий період. 
	
Можливість надання пільг, субсидій	Не надаються.	
Розмір компенсації Споживачу за недодержання Постачальником комерційної якості послуг	Компенсація за недотримання постачальником комерційної якості надання  послуг надається у порядку та розмірі,  визначеному Регулятором.	
Строк дії договору	Договір вступає в силу з дати підписання та діє до 31.12.2023, а в частині проведення розрахунків договір діє до повного виконання Сторонами своїх зобов’язань за Договором.  
Дія Договору може бути припинена достроково в порядку та на підставах, що передбачені умовами Договору та чинним законодавством України.	
Оплата послуг з передачі/розподілу 	Послуги з передачі сплачуються Споживачем через Постачальника з наступним переведенням цієї оплати Постачальником оператору системи передачі. Послуги з розподілу сплачуються Споживачем самостійно оператору системи розподілу.	
Інші умови	Інформування Споживача, з яким укладено Договір щодо взаємовідносин Сторін або може бути корисною для Споживача, може здійснюватися шляхом направлення відповідної інформації:
-	через особистий кабінет на офіційному сайті Постачальника у мережі Інтернет,
-	засобами електронного зв'язку на електронну адресу, вказану у заяві-приєднанні до умов Договору,
-	СМС-повідомленням на номер, зазначений у заяві-приєднанні до умов Договору,
-	в центрах обслуговування споживачів,
-	тощо.	

Постачальник:		Споживач:	
Директор

________________ 

"______" ______________ 2023 року
М.П.
		Директор 

 

  __________________        

    "____" ______________ 2023 року    

Додаток № 3
до договору про постачання електричної енергії споживачу № ___________ від _____________ р.

Обсяги постачання електричної енергії 

Код за ДК 021:2015 - 09310000-5 - електрична енергія (електрична енергія та розподіл)

Місяць	Обсяги постачання електричної енергії на 2023 рік  (кВт*г)	

Січень		
Лютий		
Березень		
Квітень		
Травень		
Червень		
Липень		
Серпень		
Вересень		
Жовтень		
Листопад		
Грудень		
Всього		

      Споживач

       Посада

       _______________ (________________)
                              підпис                                прізвище, ініціали
       М.П.		Постачальник

.  

Посада

___________________ (                          .)
                     підпис                                          прізвище, ініціали
М.П.                               	

Додаток 4 
до договору про постачання
електричної енергії споживачу
№ ___ від "___" _____ 2023 року

ПОРЯДОК ЗМІН УМОВ ДОГОВОРУ ПРО ПОСТАЧАННЯ

1. Порядок зміни умов договору:
1.1. Умови Договору можуть змінюватися за взаємною згодою Сторін відповідно до норм Цивільного кодексу України та Господарського кодексу України з дотриманням вимог, визначених Законом України "Про публічні закупівлі" (далі – Закон).
1.2. Сторона, яка ініціює зміну умов Договору, надсилає іншій Стороні пропозицію про зміну умов Договору з обґрунтуванням підстав для внесення відповідних змін, до якої додаються:
1.2.1. Проект Додаткової угоди про зміну умов договору.
1.2.2. Документальне підтвердження підстав для зміни умов Договору у випадках, передбачених цим Додатком.
1.3. Сторона, яка одержала пропозицію про зміну умов Договору, у 20-денний строк після одержання пропозиції повідомляє другій Стороні про результати її розгляду.
1.4. Зміну умов Договору Сторони оформляють шляхом підписання Додаткової угоди, яка набуває чинності з моменту її підписання Сторонами (якщо Сторони не погодять інший термін (строк) набрання чинності Додатковою угодою) та є невід'ємною частиною Договору.
1.5. У разі якщо Сторони не досягли згоди щодо зміни умов Договору або в разі не одержання відповіді у встановлений строк з урахуванням часу поштового обігу, заінтересована Сторона має право ініціювати процедуру дострокового розірвання Договору, попередньо повідомивши іншу Сторону не менш, ніж за 20 днів до дати розірвання або зміни умов Договору в судовому порядку відповідно до ч. 2 – ч. 4 ст. 652 Цивільного кодексу України. 
1.6. Істотні умови Договору не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов'язань Сторонами в повному обсязі, крім випадків, передбачених п. 1 – п. 8 ч. 5 ст. 41 Закону України «Про публічні закупівлі» від 25.12.2015 року № 922-VІІІ (зі змінами), а саме:
1.6.1. Зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника.
1.6.2. Збільшення ціни за одиницю товару до 10 відсотків пропорційно збільшенню ціни такого товару на ринку у разі коливання ціни такого товару на ринку за умови, що така зміна не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю.
У випадку коливання ціни електричної енергії на ринку в бік збільшення, Постачальник має право письмово звернутись до Споживача з відповідною пропозицією, при цьому, така пропозиція в кожному окремому випадку, коли на ринку відбувається об’єктивне коливання ціни за одиницю товару в бік збільшення, повинна бути обгрунтована і документально підтверджена. Постачальник разом з письмовою пропозицією щодо внесення змін до договору надає обгрунтування, що підтверджує збільшення ціни за одиницю товару в тих межах, на які Постачальник пропонує змінити ціну товару. Згідно із ч.6 ст. 67 Закону України «Про ринок електричної енергії», з урахуванням листа Мінекономрозвитку України від 14.08.2019 р. № 3304-04/33869-06 «Щодо зміни ціни у договорах постачання електричної енергії», Сторони можуть використовувати інформацію з вебсайту ДП «Оператор ринку» (https://www.oree.com.ua) для документального підтвердження факту коливання ціни електричної енергії на ринку.
1.6.3. Покращення якості предмета закупівлі, за умови що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю.
1.6.4. Продовження строку дії договору про закупівлю та строку виконання зобов'язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об'єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;
1.6.5. Погодження зміни ціни в договорі про закупівлю в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості товарів, робіт і послуг), у тому числі у разі коливання ціни товару на ринку;
1.6.6. Зміни ціни в договорі про закупівлю у зв'язку зі зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з оподаткування - пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування;
1.6.7. Зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу споживчих цін, зміни курсу іноземної валюти, зміни біржових котирувань або показників Platts, ARGUS регульованих цін (тарифів) і нормативів, що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни;
У цьому випадку зміну ціни здійснюють у такому порядку:
- Підставою для зміни ціни є набрання чинності рішенням НКРЕКП про зміну регульованого тарифу на послуги з передачі електроенергії. 
Враховуючи, що складовою ціни 1 кВт∙год є вартість послуг з передачі електричної енергії, щодо якої проводиться державне регулювання, ціна 1 кВт∙год та ціна Договору, підлягають перегляду у випадку зміни встановленого тарифу, на підставі відповідної постанови НКРЕКП шляхом підписання додаткової угоди про внесення змін до Договору. 
При цьому зміна ціни Договору може відбуватися як в бік збільшення, так і в бік зменшення, без зміни обсягу закупівлі. 
- Нову (змінену) ціну за 1 кВт∙год обчислюють за формулою:

Цнова = Ц - Т + Тз + ПДВ , 

де: Цнова – нова (переглянута) ціна електричної енергії за 1 кВт∙год (з ПДВ), грн.,
          Ц – ціна за одиницю електричної енергії на день укладання Договору яка зазначена в п. 3.1 комерційної пропозиції або останньої Додаткової угоди про зміну ціни, що включає вартість послуг Постачальника, пов’язаних з постачанням електричної енергії, з урахуванням Т, (без ПДВ), грн/кВт, год;
Т – регульований тариф на послуги з передачі електроенергії, встановлений НКРЕКП до набрання чинності рішення НКРЕКП про зміну тарифу на послуги з передачі електричної енергії (без ПДВ), грн.,
Тз – змінений регульований тариф на послуги з передачі електроенергії, встановлений НКРЕКП (без ПДВ), грн;
ПДВ – податок на додану вартість.
Нову (змінену) ціну, визначену відповідно до п. 1.6.7. цього Додатка, застосовують з дня введення в дію відповідного регульованого тарифу згідно з рішенням НКРЕКП, якщо інше не встановлено чинним законодавством України (у тому числі відповідними рішеннями НКРЕКП).
1.6.8. Дія договору може продовжується на строк, достатній для проведення процедури закупівлі на початку наступного року, в обсязі, що не перевищує 20 відсотків суми, визначеної в договорі, укладеному в попередньому році, якщо видатки на цю мету затверджено в установленому порядку.
1.7. Загальна вартість цього договору може бути зменшена за взаємною згодою Сторін, залежно від фінансового становища Споживача та можливості виділення коштів на зазначені цілі.
1.8. Інші зміни, що не стосуються істотних умов договору, згідно ЦКУ, ГКУ та Закону України "Про публічні закупівлі", вносяться шляхом укладання додаткової угоди без оприлюднення таких змін у електронній системі закупівель.

Постачальник:		Споживач:	
Директор

________________ 

"______" ______________ 2023 року
М.П.		
Директор

__________

"____" ______________ 2023 року    
М.П.